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je za
naročnike 
brezplačna.

Obvestilo



finančnim pritiskom gospo-
darskih velikanov na vsebino 
v predvolilnem in volilnem 
času, kar odvrača objektivne 
bralce ter bo tudi v tem času 
ostal neodvisen medij. Veseli 
me, da je naš Štajerski tednik 
začel izhajati dvakrat teden-
sko in bo tako še bolj ažuren 
in zanimiv. Veseli me tudi, da 
vedno bolj pokriva območje 
Spodnjega Podravja, Haloz, 
Slovenskih goric in Prlekije 
vse do Prekmurja ter postaja 
vedno bolj osrednji pokrajin-
ski časopis. Štajerskemu ted-
niku želim pri tem projektu 
veliko bralcev in s tem dober 
poslovni uspeh.«

Radoslav Simonič: »Več 
branja in boljša obvešče-
nost ali višja cena in boljši 
ekonomski učinki? Verjetno 
oboje oziroma vsakega nekaj 
in pričakovana sinergija bo 
dosežena.

Bralni in prodajni pros-
tor Štajerskega tednika ob 
Ptujskem obsega še sloven-
skobistriški, ormoški in le-
narški prostor. To je prostor 
idealne slovenske pokrajine 
za jutrišnji dan. Ima svojo 
zgodovinsko navezavo, tako 
v kulturi, gospodarstvu, 
prometu. Kdor ne poizkusi 
in samo simulira, ne more 
z gotovostjo trditi, da bi bil 
projekt uspešen in upravi-
čen. Menim, da bo dosegel 
oba cilja. Ekipo imate, veselo 
na delo in vso srečo novemu 

‘dvojčku’.«
Franc Pukšič: »Glede na 

to, da Štajerski tednik po-
kriva širše območje, je zelo 
pomembno, da so vse ob-
čine enakomerno pokrite z 
informacijami gospodarske-
ga, kulturnega in lokalnega 
razvoja. Dogajalo se  je, da je 
bilo včasih več prostora na-
menjenega le izbranim ob-
močjem in posameznikom. 
Prav posebej pa je potrebno 
biti občutljiv do tega v času 
volitev. Razširitev vašega de-
lovanja pozdravljam in si že-
lim, da bi bilo vedno dovolj 
prostora za kritično presojo 
dela izvoljenih predstavni-
kov oblasti na državni ravni. 
S to odločitvijo boste pozitiv-
no vplivali tudi na moje več-
no zavzemanje za skladnejši, 
enakomerni regionalni raz-
voj Slovenskih goric, Haloz, 
Dravskega in Ptujskega pol-
ja. Čestitam vam za vašo od-
ločitev.«

Branko Marinič: »Veseli 
me, da ste mi dali možnost, 
da izrazim svoje mnenje o 
tem, da bo Štajerski tednik 
začel izhajati dvakrat teden-
sko. Sam sem redni naroč-
nik in vsak izvod dokaj po-
drobno preberem. Dobro 
poznam območje bralcev. 
Včasih dobim občutek, da 
se določene vsebine, tako 
iz področja gospodarstva 
kot politike, predstavljajo 
enostransko. Bralec tako ne 

dobi ustreznega odgovora in 
ga oblikuje po svoje. Predla-
gam, da Štajerski tednik pri-
lagodi uredniško politiko in 
naj bo vsebina, kakršnakoli 
je že, namenjena bralcu v 
najširšem pomenu besede. 
Osnovni pogoj, da bo po-
slovna odločitev lastnikov 
upravičena, je neodvisnost 
Štajerskega tednika. To pa 
med drugim pomeni tudi 
strokovnost in neodvisnost 
sestavljavcev vsebin.«

Mag. Danilo Toplek: 
»Upam, da ste dobro premis-
lili, da je dejansko na prosto-
ru, ki ga pokrivate, na popu-
laciji, ki jo pokrivate, toliko 
zanimivih dogodkov, ki jih 
je možno ali potrebno po-
kriti dvakrat tedensko. Da se 
ne bi pustili zapeljati v tiste 
vode, kot se je že marsikateri 
časopis, ko ni bilo objektiv-
nih in konkretnih novic, so 
jih enostavno sproducirali. 
Če boste v tem uspeli, vam 
že vnaprej čestitam.«

Franc Marušič: »Bralec 
in naročnik Tednika sem 
že dolgo, mislim da od leta 
1949, ne vem natančno. Tega 
leta sem se poročil in sem ga 
že imel. Preberem ga v celo-
ti, od prve do zadnje strani, 
ker drugega časopisa tudi 
nimam. Zdi se mi zanimiv, 
upam, da bo tako tudi pri 
dveh izdajah, da ne bo nikoli 
zmanjkalo novic.«

Dr. Roman Glaser: »Brez 

dvoma je danes v času veli-
kih informacijskih virov po-
trebno tudi na lokalnih po-
dročjih informacije pospeši-
ti in osvežiti, zato je zagotovo 
dvakratna izdaja prednost, 
da bodo bralci dobili več, hi-
trejše in boljše informacije. 
Z našega zornega kota takš-
no odločitev medijske hiše 
pozdravljamo in upamo, mo-
goče se bo to v naslednjih 
letih udejanjilo, da Štajerski 
tednik ne bo izhajal le dva-
krat tedensko, temveč bo 
dnevnik. S tem bodo bralci 
pridobili še več.«

Branko Resnik: »Štajer-
ski tednik je rezultat ambici-
oznega razvoja lokalnega me-
dija iz nekdanjega Ptujskega 
tednika. Razširitev območja 
objavljanja informacij gre v 
smeri večjega obsega in lo-
gično nadaljevanje razvoja je 
po mojem mnenju tudi pre-
hod na dve številki tedensko. 
Mislim, da je mogoče medij 
prej in bolje ustvariti na tak 
način, z razvojem kot pa z 
ustanovitvijo novega časopi-
sa. Prispevkov in dogodkov 
za dve številki verjetno ne 
bo zmanjkalo. Posebno po-
zornost pa morajo novinarji 
posvetiti uravnoteženemu 
poročanju z upoštevanjem 
različnih mnenj. Priznati je 
treba, da jim je to doslej bo-
lje uspevalo kot pa večjim 
senzacionalistično naravna-
nim medijem.«
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Dr. Štefan Čelan: »Za 
naš Štajerski tednik lahko 
s ponosom zapišemo, da 
je najbolj bran časopis na 
Ptujskem, ki na dovolj pester 
način postreže s potrebni-
mi informacijami. Sodobne 
družbe si namreč danes ne 
moremo predstavljati brez 
urejenega informacijskega 
sistema. Pomembno vlogo 
pri posredovanju informacij 
imajo tudi časopisi. Če se je 
Štajerskemu tedniku pri da-
našnjih hitrih potrebah po 
informacijah, kljub tedenski 
izdaji, uspelo obdržati na 
vrhu do današnjih dni, sem 
prepričan, da mu bo brat, 
ki bo izhajal vsaki torek, v 
veliko oporo. Iskrene čestit-
ke ekipi Štajerskega tednika, 
mlajšemu bratu pa želim 
manj porodnih krčev.«

Miroslav Luci, dr. med.: 
»57 let izhajanja časopisa je za 
slovenske razmere izredno 
dolga doba, pomeni pa, da se 
časopis prilagaja razmeram, 
da je vedno aktualen, zani-
miv in zanesljiv in tak je naš 
Tednik, sedaj Štajerski ted-
nik. Kreira ga majhen kolek-
tiv pod uspešnim vodstvom 

in verodostojni novinarji. 
Smo v informacijski razvojni 
dobi, informacije, h katerim 
prištevamo tudi časopis, 
imajo velik vpliv na sprotno 
informiranja občank in ob-
čanov ter posredno na razvoj 
lokalnih skupnosti in države. 
Če so informacije strokovne, 
zanimive in politično ne-
pristranske, potem uživajo 
široko podporo bralcev, kar 
se kaže v nakladi časopisa. 
Upam, da se bo naš Štajerski 
tednik v bodoče znal upreti 

Tednikova anketa

Dobrodošel, torkov Štajerski tednik!
Po skoraj 57 letih izhajanja časopisa Štajerski tednik, prva številka je kot Naše delo izšla 15. julija leta 1948, medtem se je večkrat pre-
imenoval, prehaja na dve izdaji tedensko. Zbrali smo nekaj mnenj.

Pozdravljeni dvakrat tedensko
O tem, da bi v uredništvu Štajerskega 

tednika svojim bralcem ponudili nekaj 
več, smo se odločali kar nekaj časa. In 
se odločili za izhajanje dvakrat teden-
sko. Saj nismo s tem naredili česa revo-
lucionarnega v slovenskem prostoru, 
kajti že pred leti so dvakrat tedensko 

pričeli kolegi na Primorskem izdajati Primorske novi-
ce (te so lansko leto prerasle v prvi slovenski regionalni 
dnevnik), sledil jim je Gorenjski glas, pred mesecem dni 
so se za podoben korak odločili Celjani.

Živimo v družbi, kjer so hitre informacije pomemb-
ne, in če jih lahko bralcem posreduješ dvakrat hitreje 
kot prej, je to gotovo prednost, ki jo bodo ti znali ceni-
ti. Res pa je, da so v celotnem projektu najbolj nepred-
vidljivi prav bralci. Bodo sprejeli dva izvoda tedensko? 
Bodo pripravljeni na nekoliko večje stroške za časopis, 
ki je doslej več desetletij prihajal le enkrat na teden?

Mislimo, da je odgovor na ta vprašanja pritrdilen. 
Zato smo se tudi odločili za torkov in petkov Štajer-
ski tednik. Najtežja je bila odločitev; delo, ki ga bomo 
opravljali poslej v naši novinarski hiši, je lažji del na-
šega projekta.

Mogoče se kdo sprašuje, zakaj je sploh potrebno več 
Štajerskega tednika, ko pa je trg preplavljen z infor-
macijami. Res je: na vsakem koraku lahko preberemo, 
kod se sprehaja ameriški predsednik, kaj počne angle-
ška kraljica, kako se godi pri Beckhamovih … Štajerski 
tednik pa vam bo povedal, kaj se dogaja v Žetalah, s 
katerimi težavami se ukvarjajo vinogradniki v Halo-
zah in Slovenskih goricah, kakšna bo usoda delavcev 
v podjetjih, ki so v stečaju v Ormožu ali Majšperku, kaj 
so sklenili svetniki v vaši občini …

Se vam ne zdi, da so takšne informacije iz domačega 
okolja za naše vsakdanje življenje vendarle pomemb-
nejše od tega, kdaj se bosta poročila Charles in Camil-
la?

Jože Šmigoc

Uvodnik
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Milan Kneževič je oba po-
goja za upokojitev, delovne-
ga in starostnega, izpolnil že 
lani. Pravzaprav se je želel 
upokojiti že pred dvema leto-
ma, vendar so lastniki vztraja-
li, da še ostane. »Obljubil sem, 
da bom v banki ostal do njene 
združitve s hranilno-kreditni-
mi službami, kar se je zgodilo 
1. julija lani, ko se je tudi ban-
ka preimenovala .To je bila 
moja dolgoletna želja. Ko se je 
uresničila, sem nadzornemu 
svetu predlagal sporazumno 
prekinitev delovnega razmer-
ja, in da se upokojim,« je po-
vedal Milan Kneževič, ko smo 
ga vprašali, ali je bila njegova 
upokojitev pričakovana glede 
na to, da je bil pred dvema 
letoma imenovan za predsed-
nika uprave še za en mandat, 
zdaj ga prekinja na polovici.

Delež Deželne banke v slo-
venskem bančnem prostoru 
je trenutno 1,8 odstotka, kar 
pomeni povečanje glede na 
prejšnji delež Zadružne kme-
tijske banke. Cilji pa so, da bi 
v petih letih dosegel 2,5-od-
stotni delež.

Povsod, kjer je bil, menjal 
je kar nekaj služb, šlo je za 
splet okoliščin, pravi, si je 
prizadeval kar najbolje delati. 
Kjerkoli je delal, je bil zado-
voljen. Največji izziv pa mu 
je bilo zagotovo kmetijstvo, s 
katerim je v bistvu povezan 
že celo življenje, tudi prva 
služba po končanem študiju 
je bila na tem področju, Kme-
tijska zadruga Haloze. Končal 
je biotehnično in ekonomsko 
fakulteto. Dve mandatni dobi 
je bil minister za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano (od 
leta 1982 do 1990). To je bilo 
obdobje, ko se je že kazal pre-
hod v demokratizacijo, ko 
smo se tudi že razhajali z biv-
šo skupno državo Jugoslavijo. 
Polno je bilo preobratov, ki so 
zahtevali v kratkem času do-
miselne rešitve posameznih 
žgočih vprašanj, in to ne samo 
na kmetijstvu, temveč tudi šir-
še. To je bilo zelo ustvarjalno 
obdobje, ko se je na področju 
kmetijstva veliko storilo in 

tudi veliko spremenilo v pri-
merjavi z obdobji, ko je bilo 
še socialno zatirana panoga, 
hkrati pa je že kazalo zname-
nja prehoda v tržno gospo-
darstvo. Drugo pomembno 
obdobje je vezano na banko, 
ki jo je pomagal ustanavljati, 
ko je bil še v vladi. Zadružna 
kmetijska banka je bila prva 
privatna banka, ki je nastala z 
žegnom takratnega izvršnega 
sveta, ko smo bili še v Jugos-
laviji. Banko je od ustanovitve 
tudi vodil, po svoje je njegov 
otrok. »Zdaj, ko odhajam, sem 
zelo zadovoljen, da sem dose-
gel cilj, ki sem si ga zadal že na 
začetku, da bi se dve finančni 
instituciji, ki sta delovali na 
področju agroživilstva, razve-
jan hranilno-kreditni sistem 
in Slovenska zadružna kme-
tijska banka, ki je bila namen-
sko ustanovljena, da poveže 
vse finančne tokove znotraj 
agroživilstva, združili in da ta 
finančna institucija kljub pri-
hodu tujega bančnega kapita-
la ostane trajneje slovenska. 
Te trdne temelje smo z zdru-
žitvijo tudi zagotovili.«

Na vstop v EU se je Sloveni-
ja pripravljala glede na svojo 
razdrobljenost in malo po-
sest, na deficitarnost na ne-
katerih področjih prehrane, 
pa je vendarle specifična. Slo-
vensko kmetijstvo se še ni pri-
lagodilo na vse nove razmere, 
ki jih je prinesla odprtost in 
liberalizacija trga. Na tem po-
dročju ga čaka še veliko dela. 
Na drugi strani pa EU daje po-
seben poudarek in namenja 
velika sredstva za strukturne 
spremembe in prilagoditev 
kmetijstva. »Upam, da bo Slo-
venija to znala izkoristiti, pra-
vilno uporabiti sredstva, da 
bo do izraza prišlo predvsem 
tisto, kar je za Slovenijo speci-
fično in kar lahko naša država 
Evropi tudi ponudi. Mi se ne 
moremo iti velike masovne 
kmetijske proizvodnje, naša 
priložnost je v butični proiz-
vodnji, bio proizvodnji. V Slo-
veniji pa moramo naposled 
spoznati tudi to, da je kme-
tijstvo poslovna dejavnost. 

Pomoč države in EU moramo 
razumeti kot dopolnilo, da je 
potrebno podeželje razvijati 
kot celoto. Nisem črnogled, 
potrebno pa je še marsikaj na-
rediti, da bo živeti na podeže-

lju najmanj tako privlačno kot 
živeti v mestu.«

Šah kot življenjska 
filozofija

Milan Kneževič ima veli-
ko hobijev, veliko pa je tudi 
tistega, kar ga zanima, tudi 
zato ga ni strah upokojitve. V 
nobenem primeru mu ne bo 
dolgčas. Boji se celo, da se mu 
ne bo dogajalo kot drugim 
upokojencem, ki naenkrat 
nimajo časa. Prepričan je, da 
bo tako, kot je do sedaj, ko je 
bil zelo angažiran, znal poraz-
deliti čas. Iz aktivne politike 
je izstopil že pred skoraj dvaj-
setimi leti, tako bo ostalo tudi 
v bodoče, vstopil več ne bo, je 
prepričan.

Šah je njegova življenjska 
filozofija, ki mu je zelo kori-
stila tudi pri njegovem delu, 
pogledu na svet in odnose 
med ljudmi, v njem ostaja za-
sidran. Še vedno je tudi pred-
sednik Šahovske zveze Slove-
nije. Vodi tudi slovenski red 

vitezov vina, ki si je zelo am-
biciozno zastavil naloge pri 
promociji slovenskega vina 
in vinogradništva ter vsega 
tistega, kar je okrog vina po-
zitivnega. Vino prideluje tudi 
sam, ima svoj vinograd in po-
čitniško hišico ter sadovnjak, 
tako da mu dela ne bo zmanj-
kalo, pravi.

Ptujčan ostaja Milan Kneže-
vič tudi po upokojitvi, ker se 
v Ljubljano nikoli ni preselil, 
čeprav ima tam stanovanje. 
Kjerkoli bo mogoče, pa se bo 
vključeval, ko bo potrebno 
zastaviti glas in se aktivno 
vključiti pri realizaciji ptuj-
skih projektov. To mu nalaga 
tudi članstvo v Društvu pri-
jateljev Ptuja, ki ima sedež v 
Ljubljani.

Ptuj se v preteklosti po 
njegovem ni razvijal v žele-
ni smeri glede na možnosti. 
Ptujsko je pomembna sloven-
ska regija, ki pa je infrastruk-
turno močno zaostala. Zao-
stanek bo potrebno čim prej 
nadoknaditi, s tem se bodo 
odprle tudi širše možnosti 

Ptuj � Pogovor z Milanom Kneževičem

Bogastvo je v človeku
Predsednik uprave Deželne banke Slovenije je eden izmed 500 Ptujčanov, ki živijo in delajo v Ljubljani. Hkrati pa eden naj-
vplivnejših Ptujčanov tudi v državnem merilu. Prvega aprila se bo upokojil. Prvi mož Deželne banke Slovenije bo le še en 
mesec, prvega aprila bo njeno vodenje prevzel bivši prvi mož Ljubljanske borze Draško Veselinovič.

Foto: Črtomir Goznik

Milan Kneževič: »Moja upokojitev ni nepričakovana, tudi naslednik ni bil izbran čez noč.«

Foto: Črtomir Goznik

»Ptuj se v preteklosti ni razvijal v želeni smeri.«

za nekatere projekte. Mesto 
tudi ni znalo privabiti kapita-
la od drugod, ki bi se lahko v 
večji meri vključil v nekatere 
razvojne projekte. Območje 
namreč razpolaga z velikim 
delovnim potencialom in 
tradicijo, ki sta pogoj za raz-
voj marsikatere dejavnosti. 
Lobiranje in iskanje različnih 
možnosti v povezavah se na 
tem področju razvija šele se-
daj, medtem je bila zamujena 
marsikatera dobra priložnost. 
Zelo rad se spominja vsega, 
kar je delal na Ptuju in za raz-
voj na Ptujskem, še posebej v 
obdobju, ko je bil minister za 
kmetijstvo. Veliko sredstev je 
bilo vloženih v hitrejši razvoj 
kmetijstva, posodabljanje pro-
izvodnje, v povečanje zmoglji-
vosti v živinoreji, v melioraci-
je, v obnovo Haloz. Športna 
dvorana Mladika, ki se je 
zgradila v njegovem času, ko 
je bil tudi športni funkcionar 
na Ptuju, je bila po njegovem 
velika stvar, četudi so nekate-
ri želeli še več. 23 let je vodil 
šahovsko društvo Ptuj, bil pa 
je tudi prvi predsednik tele-
snokulturne skupnosti Ptuj. 
»Temelj za drugačno delo je 
bil vendarle postavljen, do-
seženi so bili tudi lepi športni 
rezultati.«

Reven ni, a tudi 
bogataš ne

Milan Kneževič je za neka-
tere bogataš. Se tudi sam po-
čuti bogataša?

»Mislim, da nekateri pri-
kazi v javnosti o tem, da je 
nekdo bogat, izhajajo iz ne-
katerih napačnih ocen oziro-
ma informacij. Ne počutim 
se bogataša, tudi moje ime se 
včasih omenja, ko je govora 
o bogataših, lahko rečem, da 
gre za napačne informacije. 
Prav gotovo reven nisem, to 
že moram povedati. Zado-
voljen sem s statusom, ki ga 
imam. Premoženje, ki sva ga 
z ženo ustvarila, ni takšno, da 
bi lahko pri komurkoli ustva-
rilo zavist, vendarle pa sem 
intenzivno delal teh štirideset 
in več let, tudi žena. Vse, kar 
imava, je rezultat tega dela. 
Slabe vesti o tem, da bi karkoli 
pridobil na nepošten način, 
nimam. Tudi tranzicije, ki so 
jo nekateri znali izkoristiti, pri 
meni ni bilo.«

Kdaj je človek bogat? Pravi, 
da ga ne vidi v tistem, ki ima 
veliko denarja, sicer pa je du-
ševno reven, brez človeških 
vrednot. Zanj je bogastvo 
predvsem srčno bogastvo, 
kultura, odnos do človeka in 
to, da lahko mirno vsakemu 
pogledaš v oči, brez slabe ve-
sti. Materialno bogastvo zanj 
ni tisto bogastvo, ki bi lahko 
človeka povzdignilo. Vedno ga 
je bogatilo, če je lahko komu 
pomagal. S ponosom pove, da 
nikomur, ki je pri njem iskal 
pomoči, te ni odrekel. Tudi 
meni, da ni prav, da gremo v 
družbo, ki je degenerirana, v 
večji meri bi se morali posve-
čati pravim temam, nacional-
nim vrednotam, nacionalne-
mu ponosu in domoljubju ter 
razvoju tistih dejavnosti, da 
bomo jutri vsi bolje živeli, da 
se bomo med seboj razumeli.

Pogovor, ki bi lahko trajal 
v nedogled, končava z njego-
vimi dobrimi željami drugi 
številki Štajerskega tednika 
na teden. Zahvalim se mu v 
imenu vseh, upam, da bomo 
skupaj uspeli.

MG
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“Vsega v Majšperku ne bo 
potrebno zapirati, in da takoj 
razčistimo, odpadne gume 
predelujemo v Vukovarju, ne 
tukaj in ne v Sloveniji!” je po-
udaril Albin Brencl, preden 
je predstavil svoj načrt proiz-
vodnje in zaposlovanja v maj-
šperški tovarni, ki so jo ku-
pili po stečaju. “Tukaj bomo 
odpadne gume s platišči le 
skladiščili. Potem ko bomo 
kovino ločili od gume, bomo 
kovino prodali v tujino, gumo 
pa prepeljali v Vukovar, kjer jo 
bomo predelali v katerega od 
naših izdelkov.”

Med programi, za katere 
se bodo specializirali v Maj-
šperku, je Brencl izpostavil 
predvsem proizvodnjo v pre-
dilnici, proizvodnjo volnice 
in gobelinov ter proizvodnjo 
v barvarni, ki naj bi jo v celo-
ti rekonstruirali. Zapirajo pa 
ekološko sporni apreturo in 
tkalnico.

“Sicer pa mi že delamo: v 
predilnici trenutno v dveh 
izmenah, vendar bi rad po-
udaril, da je velika zasluga 
stečajnega upravitelja dr. Dra-
ga Dubrovskega, da je najbolj 

perspektivni del proizvodnje 
obdržal pri življenju,“ je pove-
dal Brencl.  Število zaposlenih 
se iz dneva v dan spreminja: 
trenutno imajo redno zapo-
slenih 31 delavcev, do sredine 
marca naj bi jih zaposlovali 
39, do konca leta  pa 74, v glav-
nem bivše delavce TVI Maj-
šperk, zato je tudi sodelovanje 
z Zavodom za zaposlovanje 
Brencl ocenil kot uspešno.

Sodelovanje
z Merinko
in Novoteksom

Uspešno so že navezali sti-
ke s podjetji Novoteks iz No-
vega mesta ter z mariborsko 
Merinko, saj so dosegli ustni 
dogovor o konkretnejšem so-
delovanju, pri čemer naj bi 
v Majšperku izdelovali prejo 
in barvali, v Novoteksu naj bi 
tkali, v Merinki pa opravljali 
apreturo.

Med cilji je v ospredju uredi-
tev energetike in pridobivanje 
elektrike iz lastne hidroelek-
trarne, v kateri bi radi proiz-

vajali en megavat elektrike na 
uro. Do 6. junija naj bi posodo-
bili in povečali svoj prodajni 
prostor velikosti 400 kvadrat-
nih metrov, posodobiti pa na-
meravajo tudi barvarno.

Med novimi programi je 
Brencl omenil širitev proiz-
vodnje kompresorjev, s čimer 
želijo proizvodnjo s sedanjih 
600.000 povečati na 1 milijon 
kosov, kar bi jih uvrstilo med 
največje proizvajalce na svetu. 
V teku naj bi bila že preseli-
tev proizvodnje svetil Xenon 
light, s partnerjem JCH (Joc-
han Christen ) pa želijo uvesti 
tudi vzdrževanje bencinskih 
servisov in skladišče rezerv-
nih delov za OMW.

Dolgoročne cilje firme Al-
bin Promotion oziroma novo 
podobo objektov na območ-
ju nekdanje TVI Majšperk 
je predstavilo podjetje Biro 
Wagner. Njihov predstavnik je 
povedal, da naj bi v celoti pre-
uredili podobo posameznih 
objektov, pri čemer bodo dali 
prednost zastekljenim proče-
ljem, center Majšperka naj bi 
postal turistični otok, sredi ka-
terega naj bi uredili muzej, se-

danjo večnamensko dvorano 
pa želijo urediti v kvalitetno 
restavracijo.

Novega lastnika nekdanje 
TVI in predvsem novih mož-
nosti za zaposlitev je vesela 
tudi županja občine Majšperk, 
dr. Darinka Fakin: “V Majšper-
ku se že nekaj časa ukvarjamo 
s krizo, saj smo imeli le tekstil 
in čevljarstvo - panogi, ki sta v 
krizi. Zato smo ponosni na no-
vega lastnika, saj se ponujajo 
nove možnosti. Trenutno ima-
mo v občini 235 nezaposlenih 
oseb, zato je vsako delovno 
mesto za nas izrednega pome-
na. Prihod novih programov 
zagotovo pomeni tudi novo 
kvaliteto in predvsem nove 
možnosti.”

Vsega tega sta bila vesela 
tudi vodja ptujske območne 
službe Zavoda RS za zaposlo-
vanje Vlasta Stojak ter vodja 
mariborske enote ZRSZ Žare 
Markovič.

Več o dosežkih in novi vse-
bini v nekdanjih prostorih TVI 
Majšperk pa naj bi izvedeli že 
6. junija, ob prazniku firme Al-
bin Promotion.

M. Ozmec

Majšperk � V nekdanji TVI spet delajo

Do konca leta zaposlenih 74 delavcev
Kot je na tiskovni konferenci v sredo, 23. februarja, povedal Albin Brencl, direktor in lastnik podjetja Albin 
Promotion, je bil nakup TVI Majšperk prvotno mišljen za avtomobilsko proizvodnjo na tej lokaciji, vendar so 
po treh tednih analiz ugotovili, da je še vedno možno in smotrno izdelovati tudi tekstil.

Foto: M. Ozmec

Na tiskovni konferenci  (z leve) županja občine Majšperk dr. Darin-
ka Fakin, Albin Brencl ter Stojan Širec in Albin Lešnik

Trnovska vas � Za šolo 208 milijonov
V sredo, 23. februarja, so se svetniki občine Trnovska 

vas sestali na 19. redni seji.
Največ časa so namenili sprejemu predloga letošnje-

ga proračuna, v katerem prihodki znašajo 300 mili-
jonov tolarjev, odhodki 318 milijonov tolarjev. Med 
prihodki je 51 milijonov tolarjev lastnih prihodkov, 92 
milijonov tolarjev je primerne porabe, 143 milijonov 
tolarjev pa so prihodki s strani države za investicije. 
Glavnino proračuna, 208 milijonov tolarjev, name-
njajo za nadaljevanje gradnje šole, vrtca in telovadni-
ce, ki jo nameravajo zaključiti v prihodnjem letu. Štiri 
milijone tolarjev je namenjenih za nadaljevanje grad-
nje kanalizacije. Proračun so svetniki sprejeli skupaj s 
tremi amandmaji. Župan Karl Vurcer je v dveh pred-
lagal, da se za delovanje PGD Biš zagotoviti dodatnih 
350.000 tolarjev. Svetnik Srečko Pukšič pa je predlagal, 
da se postavka šolskih prevozov v višini osem milijo-
nov tolarjev zmanjša za dva milijona, ta sredstva pa 
se namenijo za pločnik v Trnovski vasi.

S prerazporeditvijo sredstev so svetniki skrčili obseg 
šolskih prevozov in tako naj bi od septembra šolski 
avtobus vozil le po regionalni cesti Biš-Ločič. Svetniki 
pa so tudi odločili, da bodo v humanitarni akciji Eneju 
Pergerju pomagali s 70.000 tolarji in odločno zavrnili 
zahteve občanov Trnovske vasi, ki stanujejo za novo 
osnovno šolo, po brezplačnem asfaltiranju dovozne 
ceste, čeravno ti razmišljajo o vložitvi pritožbe na že 
izdano gradbeno dovoljenje.

Zmago Šalamun

Juršinci � Sprejeli proračun
V ponedeljek, 21. februarja, so se juršinski svetniki 

sestali na 21. redni seji.
Po pregledu in potrditvi zapisnika so obravnava-

li predlog proračuna občine za letošnje leto in ga po 
krajši razpravi sprejeli. V letošnjem proračunu pri-
hodki znašajo 303 milijone tolarjev, odhodki pa 337 
milijonov. Predvideno je tudi zadolževanje proračuna 
v višini 33 milijonov tolarjev. Za investicije je name-
njenih dobrih 45 odstotkov proračuna ali okrog 150 
milijonov tolarjev. Med investicijami je največ sredstev 
namenjenih za dokončanje investicije vrtca in večna-
menske dvorane pri osnovni šoli, za kar namenjajo 69 
milijonov tolarjev, za modernizacijo cest pa 32 mili-
jonov tolarjev. Za nadaljevanje izgradnje kanalizacije 
v Juršincih namenjajo 18 milijonov, za izgradnjo par-
kirišča pri pokopališču nadaljnjih osem milijonov. Za 
širitev javne razsvetljave so namenjeni trije milijoni 
tolarjev.

V Juršincih pa razmišljajo tudi o nekaterih novih in-
vesticijah, zato je v letošnjem proračunu predvidenih 
osem milijonov za projektno dokumentacijo. Tudi v 
občini Juršinci pričakujejo pri investicijah sofinanci-
ranje nekaterih projektov s strani države, računajo, da 
bodo za investicije s strani države pridobili okrog 11 
milijonov tolarjev.

Zmago Šalamun

Majšperk � Odslej več za vrtec
Svet občine Majšperk je na 21. seji v četrtek, 17. febru-

arja, sklepal o11 točkah. V uvodnem delu so prisluhnili 
direktorici regionalne razvojne agencije  in po krajši 
razpravi soglašali s predlaganim regionalnim razvoj-
nim programom občine. Nekoliko več razprave so v 
prvi obravnavi namenili predlagani vsebini odloka 
o javnem redu in miru. Svetniki so namreč menili, da 
je osnutek že bliže dejanskim potrebam občanov, zato 
bodo prvo obravnavo temeljiteje nadaljevali na nasled-
nji seji sveta.

Na predlog vodstva OŠ Majšperk  so kljub negodova-
nju soglašali s skoraj 10-odstotnim povišanjem cen posa-
meznih programov. V glavnem gre za povišanje zaradi 
povečanih obveznosti iz naslova dela oziroma plač za-
poslenih v vrtcu, ki jih morajo po Zakonu o javnih usluž-
bencih odvajati v dodatno pokojninsko zavarovanje.

Potrdili so tudi 3,2-odstotno povišanje najemnin za 
poslovne prostore ter najemnin za grobove, pri čemer 
so opozorili, da gre le za prilagoditev rasti inflacijske 
stopnje. Soglašali so z ukinitvijo subvencij za osem-
enjevanje krav, saj gre za boniteto, ki podleže plačilu 
dohodnine in se odšteje od državnih subvencij, kar za 
občino ni vzpodbudno. Soglašali so z zamenjavo zem-
ljišč s Kmetijsko zadrugo Ptuj, ki je odstopila del svojega 
zemljišča za gradnjo šole, občina pa je v istem obsegu 
zagotovila nadomestno zemljišče.

Po krajši razpravi so sprejeli dokončno poročilo Nad-
zornega odbora o opravljenem nadzoru finančnega po-
slovanja občine. Soglašali so z vlogo občana za odkup 
dela opuščene ceste v Podložah za njegove potrebe. Med 
pobudami in vprašanji pa je svetnike zanimalo pred-
vsem, kaj se bo zgodilo s TVI Majšperk, pri čemer jih je 
županja dr. Darinka Fakin seznanila z namerami fir-
me Albin Promotion, da naj bi ohranili del tekstilne pro-
izvodnje in zaposlili del bivših delavcev TVI Majšperk.

-OM

Od tod in tam

Župan Jožef Kokot, ki je bil 
že konec januarja seznanjen 
s peticijo civilne iniciative iz 
Formina proti načrtovani lo-
kaciji ČN, podpisalo jo je 99 
krajanov, je namreč na sejo 
uvrstil tudi točko Seznanitev z 
aktivnostmi v zvezi s traso ka-
nalizacije ter s tem svetnikom 
prepustil odločitev, kako rav-
nati v tej zadevi. Da bi se lažje 
odločili, pa je na sejo povabil 
vodjo projekta Jerneja Šoem-
na s ptujskega Komunalnega 
podjetja ter dva predstavnika 
projektantskega podjetja IEI; 
Tomaža Oberžana in Uroša 
Krajnca. »Povejte nam, ali je 
možna premestitev ČN v For-
minu, ne da bi s tem zamudili 
rok za prijavo na evropsko 
sofinanciranje,« je v prvi vr-
sti zanimalo župana, ki pa je 
verjetno že poznal odgovor, 
kot mu ga je posredoval Obe-
ržan: »Sprememba lokacije 

ČN zahteva spremembo pros-
torskega plana občine, kar pa 
ni možno v dveh mesecih, ko-
likor je še makismalno časa za 
prijavo. Poleg tega je izbrana 
lokacija edina primerna in ne 
vidimo razloga za premesti-
tev!«

V nadaljnji razpravi so tudi 
svetniki brez izjeme dali pov-
sem jasno vedeti, da določena 
lokacija za ČN ob HE Formin 
ni nova zadeva in da so bili z 
njo seznanjeni prav vsi že pre-
cej časa nazaj in da se čudijo 
nedavno izraženemu naspro-
tovanju umestitve ČN na iz-
brani lokaciji. Da sporna ČN 
ne bo imela prav nobenega 
škodljivega učinka na okolje, 
nikakor pa naj ne bi zaradi 
vgraditve najmodernejše teh-
nologije povzročala nobenega 
smradu, sta nato obrazložila 
oba predstavnika projektant-
skega podjetja. »Danes imamo 

v Sloveniji že več ČN, ki so po-
stavljene v neposredni bližini 
hiš, a ni nobenih težav, saj so 
vplivi na okolje zanemarlji-
vi,« je ob koncu razlage dodal 
Krajnc, kot primer pa navedel 
Slovenj Gradec, kjer ČN stoji 
le 20 metrov od stanovanjskih 
hiš, v Gorišnici razdalja znaša 
100 metrov, v Forminu pa kar 
250 metrov. Projektanta sta 
tudi opozorila, da je Formin 
zajet v projekt prav zaradi te 
ČN, sicer izpade iz evropske-
ga sofinanciranja.

Zaradi nasprotovanja lokaci-
ji ČN imajo v Gorišnici težave 
s celotno traso kanalizacijske-
ga voda na tem področju, saj 
so nekateri nasprotniki izbra-
ne lokacije tudi lastniki par-
cel, za katere bi občina mora-
la dobiti služnostne pogodbe. 
Ker še vse niso podpisane, sta 
Gorišnica in Markovci že izpa-
dli z delom kanalizacijskega 

projekta iz prve faze sofinan-
ciranja, za katero se bo do-
kumentacija pošiljala aprila. 
Če bodo služnostne pogodbe 
podpisane v kratkem, se bodo 
lahko uvrstili v drugo fazo, za 
katero se bodo prijave pošilja-
le dva meseca kasneje.

Kakorkoli že, svetniki so 
se soglasno odločili, da se bo 
ČN gradila na izbrani lokaciji, 
saj premestitev ni izvedljiva 
v omejenem časovnem ter-
minu, neupravičeni so tudi 
strahovi, ki jih navajajo pod-
pisniki peticije.

Na četrtkovi seji gorišni-
škega občinskega sveta pa je 
dodobra zagorelo še dvakrat, 
in sicer ob vprašanju prijave 
občine za odlagališče jedrskih 
odpadkov in zaradi določit-
ve cene parcel v industrijski 
coni. Več o tem pa preberite 
v naši petkovi izdaji!

SM

Foto: M. Ozmec

V sredo, 23. februarja, je bilo na novo zaposlenih že 31 delavcev 
nekdanje TVI Majšperk.

Gorišnica � S 16. redne seje občinskega sveta

Čistilna naprava v Forminu ostaja!
Kar vroče je bilo na prvi letošnji seji gorišniškega občinskega sveta, ki se je minuli četrtek zavlekla pozno v 
noč. Čeprav glede na dnevni red ni bilo pričakovati, da bo seja trajala dolgo, so se gorišniške politične glave 
dodobra razgrele ob skoraj vseh točkah, zanimivo pa je, da so bili svetniki in svetnice še najbolj uglašeni ob 
vprašanju lokacije čistilne naprave (ČN) v Forminu.
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Sv. Trojica � Rotarijci obiskali komuno

V sredo je minilo sto let od ustanovitve rotarijstva v 
Chicagu. V okrožju 1910 s sedežem na Dunaju, ki zajema 
Vzhodno Avstrijo, Madžarsko, Hrvaško, Bosno in Her-
cegovino ter Slovenijo, so se dogovorili, da vsak klub ob 
jubileju naredi neko gesto v duhu rotarijskega gibanja. 
Tako so predstavniki Rotary kluba Lenart–Slovenske go-
rice, s sedežem pri Sv. Trojici, ki deluje od leta 2003, ob-
iskali Don Pierinovo skupnost Srečanje pri Sv. Trojici, v 
kateri živijo štirje mladeniči, ki so se odločili spremeniti 
način življenja. Življenje v skupnosti jim dovoljuje tudi 
nekajurno spremljanje televizije, zato so se v lenarškem 
Rotary klubu odločili, da jim podarijo televizijski spre-
jemnik. Lenarški rotarijci bodo v sklopu praznovanj jubi-
leja organizirali še dobrodelni koncert za nakup rentgen-
skega aparata za Zdravstveni dom Lenart. Ta bo potekal 
5. marca v lenarški športni dvorani.

Zmago Šalamun

Ptuj � Darovali iz srca

Na svetovni dan rotaristva, 23. februarja, so člani ptuj-
skega Rotary cluba obiskali Varstveno-delovni center 
Sožitje v Rajšpovi ulici 20 na Ptuju, da bi se prepričali, 
kako se porablja denar, ki ga zbirajo za pomoč ljudem, 
ki si ne morejo sami pomagati. Ob tej priložnosti je pred-
sednik Rotary cluba Ptuj Andrej Klasinc izročil simbolični 
ček v višini 400 tisoč tolarjev predsedniku Društva Sožitje 
Janku Šumanu. Delovanje društva in varstveno-delovne-
ga centra se sicer prepletata, vendar delujeta vsak zase 
kot celota. V Varstveno-delovnem centru je trenutno v 
program vodenja, varstva in zaposlitve vključenih že 20 
varovancev, je članom Rotary cluba Ptuj povedal vodja 
Srečko Šalamun, prizadevajo pa si, da bi jih v kratkem 
vključili še sedem. V centru so pričeli tudi urejati klubski 
prostori, v katerem so tudi že pogostili rotarijce.

MG

Ptuj � Nova donacija v bolnišnici

V ambulanti za ušesa, nos in grlo ptujske bolnišnice 
je bil 24. februarja že drugi praznični dan v tem letu, ko 
so se v tej ptujski zdravstveni ustanovi veselili nove do-
nacije v obliki opreme. Tokrat sta se v knjigo donatorjev 
vpisala Otolineja, d. o. o., Ljubljana in Farmadent, d. o. 
o., Maribor. Skupaj sta prispevala 6,5 milijona tolarjev za 
nakup najsodobnejše pregledovalne mize z instrumenti. 
Skupna investicija je sicer veljala 12 milijonov tolarjev, 
preostanek je prispevala bolnišnica sama. Od lani imajo 
v ORL ambulanti tudi t. i. tiho komoro za preiskavo sluha, 
v kateri sta avdiometer in timpanometer. Brez omenjene 
komore danes več ne more biti nobene sodobne ORL am-
bulante. V ptujski bolnišnici so jo odprli leta 1975, ko je 
v njej začel delati tudi mag. Milenko Stojičević, ki v njej 
ponovno dela kot zunanji sodelavec, ker je predstojnica 
Alenka Kravos, dr. med., spec., trenutno na porodniškem 
dopustu. Ambulanta sprejema paciente dvakrat tedensko, 
vsakič jih je med 55 in 70. Čakalna doba ni dolga.
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Od tod in tam

Foto: ZŠ

Foto: Črtomir Goznik

Zimska služba obsega cel 
sklop dejavnosti in opravil, 
ki so potrebna za omogoča-
nje prevoznosti in varnosti 
cestnega prometa v zimskih 
razmerah. Te nastopijo šele 
takrat, ko je zaradi zimskih 
pojavov, kot so sneg, poledica, 
žled in podobno, lahko ogro-
ženo normalno odvijanje pro-
meta.

V Cestnem podjetju Ptuj jim 
obilica snežnih padavin ne 
povzroča nobenih skrbi. Kot 
je povedal vodja štaba zimske 
službe Dušan Sagadin, red-
no skrbijo za izvajanje zimske 
službe na vseh državnih in 
občinskih cestah ter mejnih 
prehodih na širšem ptujskem 
in ormoškem območju. Od 
skupne dolžine 450 km vseh 
cest, za katere skrbijo, je v 
prvi prioriteti 275 km glavnih 
in regionalnih cest, ostalo pa 

so občinske in lokalne ceste 
ter javne poti. Gre za precej 
široko območje, ki se razpro-
stira od Miklavža in Ljutomera 
do mejnih prehodov v Gru-
škovju in Zavrču ter na drugi 
strani od Središča ob Dravi do 
Rogatca in Slovenske Bistrice.

Zimsko službo izvajajo na 
območju Mestne občine Ptuj 
ter občin Majšperk, Kidriče-
vo, Žetale, Videm, Markovci, 
Gorišnica, Dornava, Zavrč, 
Destrnik, Trnovska vas, Sveti 
Andraž in Juršinci. Za ceste 
skrbi 50 delavcev, ki imajo na 
voljo 28 plužnih enot in po-
sipalcev. Za posipavanje cest 
uporabljajo sol - magnezijev 
klorid in drobljenec, do sedaj 
so porabili že okoli 2000 ton 
soli, 25.000 litrov magnezi-
jevega klorida in okoli 1800 
kubičnih metrov drobljenca. 
Deponije pa redno dopolnju-

Sp. Podravje � Zima nam ne more do živega

Sneg cestarjev ne skrbi
Čeprav so nam napovedovali kratko in milo zimo, se je pokazalo, da ne bo tako, saj nam starka zima 
še vedno kaže svoje ledene zobe. In če se obilice snega veselijo šolarji, ki so včeraj pričeli zimske 
počitnice, smo ga zagotovo manj veseli vozniki ter vzdrževalci cest. Tudi v štabu zimske službe si 
zaradi tega ne belijo glave, saj je na voljo še dovolj posipnega materiala.

Ptuj � Drugi sestanek vseh vpletenih v KTV

Bodo šli protestirat v Ljubljano?
Vprašanje je čisto resno zapisano, ker brez posega nevtralnih ljudi in inštitucij ptujske zgodbe o KTV še ne 
bo kmalu konec, medtem pa bo tudi crknil sistem, ker ni denarja za vzdrževanje, za širitev.

Nejevolja pri naročnikih je 
velika, uporabniki še vedno 
sprejemajo dvoje položnice, 
ene pošilja Ingel, druge KKS 
Ptuj, čeprav naj bi tržni in-
špektor z začasno odločbo to 
preprečil in jih prejšnji ope-
rater naj ne bi pošiljal več. 
Vedno več pa je tudi tistih, 
ki ne plačujejo nobenemu. 
Vprašanje je, kdo si bo do-
volil izklop sistema zaradi 
neplačevanja, ker po zako-
nodaji mora biti naročnikom 
zagotovljen sprejem nacio-
nalnega programa. Dvojno 
izstavljanje položnic zahteva 
tudi dvojno plačevanje davka 
na dodano vrednost.

V ptujski Mestni hiši so zelo 
nejevoljni, ko pride kakšno 
mnenje iz Ljubljane (ne pre-
soja, kot napačno razlagajo) 
- nazadnje iz Urada za lokalno 
samoupravo in Ministrstva za 

finance. Čeprav ti mnenji ne-
dvoumno kažeta na napake 
oblastnikov, ki so bile v po-
stopkih poobčinarjenja siste-
ma narejene, jih ta ne upoš-
teva. Še več, zdaj nekdanjim 
članom upravnega odbora 
KTV in iniciativnega odbo-
ra očitajo, da se dogovorov 
o predlogih za posamezne 
rešitve v prihodnje ne drži-
jo– nobeden še ni bil sprejet 
–, ker vprašujejo tam, kjer 
jim tudi verodostojno odgo-
varjajo, med občani pa naj bi 
širili tudi čudne informacije. 
Iz občine pa, da ji je ustavno 
sodišče z odločbo naložilo, 
da uredi to vprašanje, čeprav 
v točkah 9 in 10 ustavne od-
ločbe natančno piše, da ob-
čina nima na tem področju 
nikakršnih pristojnosti.

Že na prvem sestanku vseh 
vpletenih v ptujsko KTV 

zgodbo, ki je bila 17. januarja, 
se je pokazalo, kje so razhaja-
nja, v deležih, o tem, v koliki 
meri so lastniki občani, v ko-
liki občina, če je sistem sploh 
gradila. 23. februarja se je 
delovno srečanje, ki naj ne bi 
imelo prizvokov preteklosti, 
pričelo prav s preteklostjo, s 
statusom mestne občine, kaj 
vse mora imeti, da lahko ob-
staja, med drugim tudi RTV 
postajo, ki ni KTV, ki je bil 
zgrajen zgolj za transmisijo 
signala, in o 4. členu zakona o 
lokalni samoupravi, ko naj bi 
bil v veljavi tisti iz leta 1994, 
ko so nastale mestne četrti 
na Ptuju ali poznejši, spreme-
njen. Kot že večkrat doslej naj 
bi tudi vtem primeru šlo za 
različna pravna tolmačenja. 
Bojda sedaj že delajo na spre-
membi statuta mestne obči-
ne, da se bo celovito uredilo 

vprašanje premoženja. Vpra-
šanje je sedaj, komu zaupati, 
da bo ugotovil deleže, mestni 
občini naj bi bili graditelji si-
stema celo hvaležni, takšna je 
njena zgodba, ker bo del pre-
moženja razdelila »politično«, 
po črki zakona ji tega niti ne 
bi bilo potrebno, ker je pre-
moženje bivših krajevnih 
skupnosti po črki zakona po-
stalo njeno. Ugotovitev last-
niških deležev je temelj, ki bo 
vodil iz zdajšnjega zapleta, to 
se vse bolj zavedajo vsi vple-
teni, čeprav se vedno znova 
pojavlja vprašanje, zakaj de-
ležev niso najprej ugotovili, 
šele potem pa izpeljali vseh 
ostalih postopkov. Za tiste na 
drugi strani je kristalno jasno, 
da so graditelji udeleženi s 95 
odstotki, občina pa največ s 5 
odstotki.

MG
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Za šolarje je sneg prišel ravno prav, saj imajo od ponedeljka počitnice ...
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Zima cestarjem ne more do živega, saj imajo na voljo še dovolj 
plužnih sredstev in posipnega materiala.

jejo, tako da  je posipnega ma-
teriala vedno dovolj.

Tudi v Komunalnem podjet-
ju Ptuj si zaradi obilne in ostre 
zime ne belijo glav, saj po be-
sedah vodje zimske službe 

Boruta Sagadina za to nima-
jo vzroka. Zimsko službo izva-
jajo z 12 delavci oziroma z 22 
plužnimi in specialnimi vozili 
za posip prometnih površin. 
Tako redno skrbijo za 94 km 
asfaltnih, makadamskih cest 
in javnih površin, za 43 km 
pločnikov in kolesarskih stez 
ter za prek 62.000 kvadratnih 
metrov trgov in drugih javnih 
površin.

Do sedaj so porabili okoli 
220 ton morske soli, okoli 200 
ton peska in 8000 litrov kalci-
jevega klorida. Zimsko službo 
izvajajo v skladu s progra-
mom, ki ga je potrdil Mestni 
svet MO Ptuj, kljub obilnejše-
mu sneženju pa imajo na zalo-
gi dovolj posipnega materiala, 
vsa plužna in posipna vozila 
pa so tehnično brezhibna.

Zima nam torej ne more do 
živega, sicer pa se bo z mar-
cem tako ali drugače morala 
posloviti, prvi zvončki že ku-
kajo iz snega.

M. Ozmec
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Število v šolo vpisanih učen-
cev je za izobraževalno ustano-
vo zelo pomembno, saj le-to 
odloča o številu oddelkov na 
šoli in s tem tudi o financiranju 
šolskega procesa.

Pravilnik o normativih in 
standardih za izvajanje progra-
ma devetletne šole določa, da 
je normativ za oblikovanje od-
delka v osnovni šoli 28 učen-
cev, kar pomeni, da lahko šola 
organizira dva oddelka, če je 
vpisanih najmanj 29 učencev. 
Kombinirani oddelki iz dveh 
razredov smejo imeti največ 21 
učencev (če jih je več, oddelek 
ni kombiniran, ampak poteka 

pouk v normalnem oddelku 
pač z manj učenci); če je kom-
binacija iz treh razredov, števi-
lo učencev ne sme presegati 
števila 14.

Posamezne šole se znajdejo v 
organizacijskih in tudi finanč-
nih težavah takrat, ko število 
otrok pri vpisu med leti niha, 
predvsem takrat, ko preidejo s 
treh na dva oddelka oziroma z 
dveh na enega, kot so to dogaja 
na Ptujskem. Glede na število 
oddelkov in tudi glede na števi-
lo učencev v razredih se finan-
cirajo tudi drugi delavci šole: 
drugi strokovni delavec v 1. 
razredu, razredništvo, mentor-

stvo, svetovalni delavec, knjiž-
ničar, računalnikar, laborant, 
računovodja, administrator, 
hišnik ...

Normativi določajo tudi ne-
katere izjeme, ko se število 
otrok za formiranje oddelka 
lahko zmanjša, če so v razredu 
učenci s posebnimi potreba-
mi, in mnoge šole se te izjeme, 
ki jo mora potrditi Ministrstvo 
za šolstvo in šport, kar poslužu-
jejo. Postavlja pa se vprašanje, 
kaj je za otroka bolje: da obis-
kuje pouk v normalno osnovni 
šoli ali pa da se vključi v šolo s 
prilagojenim programom.

Sicer pa v naslednjem letu v 
Ptuju najverjetneje ne bo veli-
kih odstopanj glede na lanski 
vpis prvošolčkov. Na šoli v Ljud-
skem vrtu bodo imeli tri prve 
razrede (60 vpisanih) in to je 
tudi edina šola na Ptujskem, ki 
bo imele tri prve razrede, na 
Mladiki bosta dva oddelka z 42 
vpisanimi, na Olgi Meglič dva 
z 38 vpisanimi, tudi na Bregu 
bosta dva oddelka, vpisalo se je 
29 učencev.

V Cirkovcah se je v prvi 
razred vpisalo 18 (lani 17) 
učencev, v Cirkulanah 15 
(lani 12), v Zavrču, ki deluje v 
sklopu šole Cirkulane, 8 (lani 
14 )učencev. Na Destrniku je 
vpisanih 22 (lani 18), na pod-
ružnici v Trnovski vasi bi se 
po demografskih podatkih mo-
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V manjših šolskih oddelkih se učenci boljše počutijo.

Najljubša sta Harry in Anica
V Štajerskem tedniku 

smo že večkrat poročali 
o akciji “Moja najljubša 
knjiga”, v kateri sloven-
ski osnovnošolci od leta 
1998 naprej izbirajo 
svojo “najljubšo” izvirno 
slovensko in “najljubšo” 
v slovenščino prevedeno 
knjigo. Svoj glas za lepos-
lovno ali poučno oz. stro-
kovno knjigo, za knjižno 
zbirko ali posamičen na-
slov iz zbirke lahko od-
dajo vsi tisti otroci, ki so 
knjigo sami prebrali in 
vedo o njej kaj povedati.

Izvajalke akcije so slovenske splošnoizobraževalne 
in šolske knjižnice, koordinira jo Knjižnica Otona 
Župančiča, enota Pionirska knjižnica v Ljubljani, 
podpira jo slovenska sekcija IBBY, njena častna po-
kroviteljica pa je Zveza bibliotekarskih društev Slo-
venije.

Akcija je podrejena bibliopedagoškim dejavnostim, 
kot so razstave in pogovori o knjigah, ki jih izvajajo v 
večini slovenskih splošnih in šolskih knjižnic.

Tako kot leta doslej bo slavnostna podelitev pri-
znanj Moja najljubša knjiga 2004 avtorju, prevajal-
cu in založbi del praznovanje mednarodnega dneva 
knjig za mladino (2. april — dan rojstva danskega 
pravljičarja Hansa Christiana Andersena).

Na širšem ptujskem območju je letos akcijo izva-
jalo 15 osnovnošolskih knjižnic (OŠ Breg, Cirkulane, 
Cirkovce, Destrnik, Hajdina, Kidričevo, Leskovec, 
Markovci, Mladika - Ptuj, Olge Meglič - Ptuj, Sela, To-
maž pri Ormožu, Videm, Zavrč in Žetale) ter mladin-
ski oddelek Knjižnice Ivana Potrča Ptuj, ki jo je tudi 
vodil in koordiniral.

Za svojo “naj” knjigo je glasovalo 1931 otrok. Svoj 
glas so oddali za 451 različnih naslovov knjig (od 
tega 496 glasov za 24 naslovov knjižnih zbirk), za 
244 različnih avtorjev (od tega za 79 domačih in 8 
ljudskih pravljic). Od 1931 glasov oz. 451 naslovov je 
bilo 708 glasov podeljenih 163 slovenskim knjigam 
(oz. 79 domačim avtorjem), 683 glasov je pripadlo 
170 knjigam C-stopnje (knjigam za otroke do 9. leta 
starosti) in le 18 glasov 12 poučnim knjigam.

In katere so letošnje zmagovalke s Ptujskega?
V kategoriji v slovenščino prevedenih knjig so prva 

tri mesta zasedle knjižne zbirke:
1. J. K. Rowling: zbirka Harry Potter (112 glasov) 

— zbirka je na prvem mestu že od leta 2001,
2. Knister: zbirka Mala čarovnica Lili (88 glasov),
3. Enid Blyton: zbirka Pet prijateljev (69 glasov).
V kategoriji izvirnih slovenskih knjig si prva tri me-

sta delijo naslednje knjige oz. avtorji:
1. Desa Muck: Zbirka Anica (98 glasov)- tudi lan-

ska zmagovalka,
2. Frane Milčinski: Butalci (28 glasov),
3. Tone Partljič: Hotel sem prijeti sonce (26 glasov).
Naj navedem še knjige C-stopnje, torej knjige, na-

menjene predbralnemu in začetnemu bralnemu ob-
dobju, ki so jim otroci namenili največ glasov:

knjige tujih avtorjev:
1. Astrid Lindgren: Pika Nogavička,
2. Sharon Jennings: zbirka Frančkove TV-zgodbice,
3. James Matthew Barrie: Peter Pan.
Knjige domačih avtorjev:
1. Desa Muck: zbirka Anica,
2. Primož Suhodolčan: zbirka Peter Nos,
3. Primož Suhodolčan: Živalske novice 1, 2.
Za knjižničarje in vse ostale, ki se ukvarjajo z bra-

njem ter knjižno in književno vzgojo otrok, je zani-
miv tudi podatek o najbolj branih avtorjih:

- od domačih avtorjev je daleč največ glasov dobila 
Desa Muck, sledijo ji Primož Suhodolčan, Janja Vid-
mar, Tone Partljič, Svetlana Makarovič, Nejka Oma-
hen, France Bevk, Frane Milčinski, Miha Mate, Ivan 
Sivec in Leopold Suhodolčan,

- od tujih avtorjev pa otroke najuspešnje nagovar-
jajo: J. K. Rowling, Knister, Enid Blyton, Astrid Lind-
gren, brata Grimm, Jacqueline Wilson, Walt Disney, 
Roald Dahl, Sharon Jennings, Tolkien, Andersen in R. 
L. Stine.

V jubilejnem letu 2005, ko mladinski oddelek 
Knjižnice Ivana Potrča praznuje petdesetletnico, na-
grajujemo tri knjigoljube, ki so oddali svoj glas za 
“Mojo najljubšo knjigo”. Žreb je določil naslednje na-
grajence: Mia Žganjar, Zagojiči 18, 2272 Gorišnica 
— OŠ Gorišnica, Nena Lejko, Ulica 25. maja 7, Ptuj 
— OŠ Olge Meglič, Ptuj, Marko Gabrovec, Spodnje Ja-
blane 43 b, 2326 Cirkovce - OŠ Cirkovce.

Nagrajencem čestitamo in jih vabimo v mladinski 
oddelek Knjižnice Ptuj, kjer jih čakajo knjižne nagra-
de!

Melita Zmazek

Na knjižni polici

Slavnostni govornik na so-
rednji občinski prireditvi, 
podžupan občine Slovenska 
Bistrica Žarko Furman, je 
čestital vsem zaslužnim, ki so 
prejeli priznanja za delo na po-
dročju ljubiteljske kulture, pre-

Slov. Bistrica � Podelili Romihova priznanja

Dr. Čaru zlata plaketa
Že od leta 1988 ob slovenskem kulturnem prazniku v Slovenski Bistrici podeljuje-
jo priznanja za posebne dosežke na področju ljubiteljske kulture, poimenovana 
po Štefanu Romihu, človeku, ki je ljubiteljski kulturi na bistriškem dal poseben 
pečat. Letos bi dopolnil 70 let.

ko njih pa tudi vsem društvom 
za njihovo požrtvovalno delo 
na področju kulture in širjenja 
slovenske besede. Še posebej 
toplo se je zahvalil prof. dr. 
Janku Čaru, dobitniku najvišje-
ga priznanja – zlate Romihove 

plakete za življenjsko delo – ter 
sočasno obžaloval, da dr. Čar iz-
stopa iz občinskega sveta obči-
ne Slovenska Bistrica, saj je bil 
vedno tehten razpravljavec, ki 
je vedno skrbno gojil ljubezen 
do kulture in knjižnega jezika.

Romihova priznanja so pre-
jeli gledališka skupina KD 
Slomšek, Franc Horvat 
– KUD Oktet Planika, Simon 
Javornik – KUD Alojza Avž-
nerja Zgornja Ložnica, Franc 
Krištof – KUD Gaj Zgornja 
Polskava in Milena Pegan 
– KUD Kebelj. Plaketo Štefana 
Romiha z listino za življenjsko 
delo pa je prejel, kot že rečeno, 
prof. dr. Janko Čar.

V dneh okoli slovenskega 
kulturnega praznika so se vr-
stile še številne druge priredit-
ve. Tako so se pri DPD Svobodi 
Slovenska Bistrica spomnili 
tudi Štefana Romiha in se v be-
sedi sprehodili po njegovi živ-
ljenjski ter ustvarjalni poti.

Vida Topolovec

Nataša Petrovič je tokrat 
gostila Katarino Meno-
ni, učenko petega razreda 
osnovne šole Ljudski vrt 
na Ptuju, ki je izdala svojo 
knjigo, pravljico z naslovom 
Špela pomaga naredi-
ti svet lepši. Katarina je v 
razgovoru predstavila svojo 
knjigo o dobrih in hudobnih 
čarovnicah, kot se v pravlji-
cah spodobi, pa tudi v Kata-
rininem primeru na koncu 
dobrota zmaga. Kot je po-
vedala Katarina, ji je bil pri 
pisanju vzornik Harry Pot-
ter, vzpodbuda pa šolska na-
loga napisati knjigo. Knjiga 

Ptuj � Kulturna arena

Špela pomaga narediti svet lepši
V sredo je bila v Stari steklarski delavnici kulturna arena, ki sta jo pripravila Območna izpostava sklada za 
kulturne dejavnosti in Zveza kulturnih društev Ptuj.

je nastajala nekaj mesecev, 
pisala je na računalnik, tu in 
tam sta ji z nasveti pomaga-
la tudi starša. Knjiga je izšla 
v samozaložbi. Katarina je 
iz svoje knjige prebrala tudi 
nekaj odlomkov. Zanimivo je 
tudi to, da je Katarina knjigo 
sama ilustrirala, za ilustracije 
pa jo je zaprosila tudi zalo-
žba v Vrhniki.

Katarini Menoni ob red-
nem šolskem delu ne ostaja 
prav veliko prostega časa, saj 
rada prepeva, v glasbeni šoli 
se uči kitaro, obiskuje pa tudi 
plesne vaje. Posebej rada pa 
bere knjige. Kot je dejala, se 

v prvi vrsti posveča šoli in 
pouk zbrano posluša, saj tudi 
učitelji včasih povedo kaj za-
nimivega. Tudi sama bi želela 
biti čarovnica in bi poletela 
na metli, čarovnica pa zato, 
da bi svet bil boljši in lepši.

Kulturno areno so pope-
strile plesalke (čarovnice) 
plesnega kluba Mambo iz 
Ptuja pod vodstvom Božene 
Krivec.

Hvalevredno je, da šola 
vzpodbuja mlade ustvarjalce 
in to je že drugi primer na 
šoli, da je učenec izdal knji-
go.

Franc Lačen
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Katarina Menoni se ukvarja s 
pisanjem in ilustriranjem.

Sp. Podravje � Vpis v osnovne šole

Vedno manj učencev
V februarju so na osnovnih šolah vpisovali učence za prve razrede osnovnih šol. 
Že demografski podatki govore o tem, da je otrok vsako leto manj, in po poda-
tkih, ki smo jih dobili iz osnovnih šol, je letošnji vpis po številu vpisanih otrok v 
prvi razred za približno trideset otrok manjši od lanskega.

ralo vpisati 6 učencev, pa se še 
ti niso vsi, tako da se postavlja 
vprašanje tudi prvega razreda, 
v Dornavi na matični šoli 26 
(lani 20) učencev, na podru-
žnici Polenšak 6 (lani 13), od 
teh pa  bi nekateri želeli v Do-
rnavo. V Gorišnici so vpisali  
43 učencev, toliko kot lani. Na 
Hajdini bodo ponovno imeli 
en prvi razred, vpisanih je 26 
učencev, lani jih je bilo 38. V 
Juršincih so vpisali 22 (lani 
24) učencev. Kidričevo bo po-
novno imelo en oddelek, vpisa-
nih je 23 (lani 27) učencev, na 
podružnični šoli v Lovrencu 
na Dravskem polju pa 10 
(lani 11). V Majšperku na ma-
tični šoli letos beležijo vpis 19 
učencev (lani samo 14), v Sto-
percah 11 (lani 7) in na Ptuj-
ski Gori 11 (lani 8), kar je po 
predvidevanjih; na teh šolah 
že imajo kombinirani pouk. V 
Markovcih bodo prvič imeli 
en oddelek v prvem razredu, 
vpisalo se je 26 (lani 32 učen-
cev), za naprej pa demografski 
podatki kažejo ponovno rast 
otrok.

V Podlehniku se je vpisalo 
11 prvošolcev, v Vidmu pa so 
na matični šoli na meji, vpisa-
lo se je 28 otroku, v Leskovec 
se je vpisalo 13 prvošolcev, na 
Selih pa 9. Na celotno šolo se 
je vpisalo letos kar 11 otrok več 
kot lani, ko so na vse tri šole 
vpisali 39 učencev. V Vitomar-
cih, ki so podružnica Cerkve-
njaka, imajo vpisanih 12 (lani 
13) učencev za prvi razred, v 
Žetalah pa 10 (lani 14).

Vpisi v osnovno šolo kažejo 
vsesplošno upadanje slovenske 
natalitete, obenem pa sprožajo 
tudi mnoga vprašanja, ki so po-
vezana s pogoji dela na šolah, 
in postavljajo tudi vprašanja 
glede smotrnosti marsikatere 
nove šolske zgradbe.

Franc Lačen
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Pa smo jo do~akali …
Torkovo izdajo [tajerskega tednika namre~. Dolgo na-

povedovana in s strani ljubiteljev {porta tudi `e te`ko 
pri~akovana, saj bo omogo~ala mnogo a`urnej{e sprem-
ljanje (med drugim) tudi {portnih dogodkov, ki so zani-
mivi na{im bralcem. Namesto v ~etrtek, se bomo v bodo~e 
trudili, da vam `e v torkovi izdaji postre`emo z najzani-
mivej{imi {portnimi rezultati, izjavami, intervjuji, zani-
mivostmi, napovedmi …

Glavno pozornost bomo, tako kot doslej, posve~ali eki-
pam iz na{ega podro~ja, {e posebej tistim, ki tekmujejo v 
najvi{jih dr`avnih kategorijah, ve~ji del poga~e kot doslej 
pa bodo dobili tudi {portniki in ekipe v ni`jih ligah in tisti 
najmlaj{i – {portniki-{olarji.

Za drobec bomo pokukali tudi {ir{e – v najzanimivej{a 
{portna dogajanja doma in po svetu. Vrhunske {portne 
prireditve so vedno zanimive za {ir{i krog bralcev: dr`av-
na prvenstva, nogometna in rokometna liga prvakov, sve-
tovna in evropska prvenstva v razli~nih {portih …

S {tirimi dodatnimi stranmi {porta na teden bomo lah-
ko pokrivali {irok spekter {portov in vam predstavljali 
tudi medijsko sicer manj podprte {porte, vendar ni~ manj 
zanimive za gledalce.

[e eno pomembno nalogo smo si postavili v uredni{-
tvu: v pogovorih z znanimi in uspe{nimi {portniki bomo 
posku{ali izvedeti, katere so tiste najpomembnej{e las-
tnosti in vrline, ki jih lo~ijo od povpre~ja in so jih pripel-
jale do odmevnih ali celo vrhunskih rezultatov. [portnik 
leta 2004 v Sloveniji, dobitnik olimpijskega odli~ja v 
Atenah, jadralec Vasilij @bogar je kot gost prireditve Iz-
bor {portnika leta na Ptuju kot glavno lastnost omenil 
vztrajnost. To je torej `e prvi napotek mladim: vztrajajte 
na svoji {portni poti in sledite jasno zastavljenim cil-
jem.

Tudi {portni del [tajerskega tednika sledi jasno zasta-
vljenim ciljem: {port pripeljati v va{e domove, vam ga 
predstaviti in vas same spodbuditi v {portno udejstvova-
nje ali vsaj v aktivno spremljanje {portnih prireditev.

E-mail: sport@radio-tednik.si

Direktor ptujskega [portnega 
zavoda Simon Star~ek in `upan 
[tefan ̂ elan sta namre~ polo`ila 
temeljni kamen za za~etek izgra-
dnje prve faze posodobitve Me-
stnega stadiona, v kateri se bodo 
dogradile nove tribune s 1550 
sede`i, {tiristezna pokrita teka{-
ka proga ter urejeni vadbeni in 
drugi funkcionalni prostori pod 
tribunami.

Vrednost celotnega projekta, 
kot je povedal ptujski ̀ upan [te-
fan ^elan, zna{a nekaj ~ez 850 
milijonov tolarjev. Sofi nanciran-
je prve faze v vrednosti dobrih 
756 milijonov tolarjev je pod-
prlo ministrstvo za {olstvo in 
{port v vi{ini 65 milijonov tolar-
jev, mestna ob~ina Ptuj bo iz svo-
jega prora~una zagotovila nekaj 
~ez 690 milijonov tolarjev, ma-
nj{i dele` sredstev pa pri~akuje-
jo {e s strani Fundacije za {port. 
Kot izvajalec del je bilo po `e 
izvedenem razpisu izbrano po-
djetje Gradis GP Gradnje Ptuj, 
fi nanciranje pa bo potekalo na 
osnovi lizing pogodbe s 15-letno 
dobo odpla~ila.

Fazni projekt posodobitve in 

raz{iritve atletskega stadiona je 
na petkovi novinarski konferen-
ci predstavil arhitekt izbranega 
projektantskega podjetja TMD 
Invest Gregor Kra{evac. Po ce-
lovitem projektu bo skupna ka-
paciteta sede`ev na tribunah 
zna{ala 2000, od tega bo nekaj 
manj kot 1200 sede`ev pokritih. 
V prvi fazi se bodo pod tribu-
nami uredili {e razli~ni vadbeni 
prostori, v drugi fazi izgradnje 

naj bi se zgradila {e ena tribuna 
na severni strani stadiona, kjer 
naj bi se prav tako uredili {e 
vadbeni prostori, v tretjo fazo 
obnove pa naj bi spadala rekon-
strukcija in adaptacija `e obsto-
je~ega osrednjega objekta.

Priznati je treba, da je ptujski 
atletski stadion obnove in poso-
dobitve resni~no potreben, saj 
je bil zadnjih 80 let dele`en 
le manj{ih "lepotnih" popravkov. 

Ptuj � Temeljni kamen za posodobitev Mestnega stadiona

Za za~etek 1550 sedežev in 
novi vadbeni prostori
Petkovo slabo vreme in snežinke niso prepre~ile velikega dogodka za ptujski šport. 

To soboto naj bi nogometa{i 
v prvi slovenski nogometni ligi 
pri~eli z nadaljevanjem prven-
stva. Prvih pet krogov bo zelo 
zanimivih in predvidevamo raz-
burljivih, saj se kar nekaj ekip 
bori za uvrstitev v ligo za prva-
ka, to je med prvih {est. Med 
njimi je tudi ptujska Drava. Ptuj-
~ani niso v pripravljalnem ob-
dobju ni~ izstopali in so zaradi 
neprimernih vremenskih razmer 
in debele sne`ne odeje na igri{-
~ih v kontinentalni Sloveniji od-
potovati v bolj tople kraje.

V ~etrtek so nogometa{i ptuj-
ske Drave {e drugi~ odpotovali 
v hrva{ko Istro, tokrat v Pulo. 
Sino~i pa so se vrnili domov, 
kjer bodo tudi pri~akali pri~etek 
spomladanskega dela prvenstva 
v nogometu. Pet dni je minilo 
v znamenju piljenja forme, ozi-
roma uigravanja mo{tva, ki bo 

pri~elo sobotno sre~anje z Dom-
`alami, sicer direktnim konku-
rentom za ligo prve {esterice. 

Odigrali so tudi dve pripravljalni 
sre~anji, in sicer so v petek s 4:1 
premagali ekipo Zrinskega, v ne-

deljo popoldne pa {e hrva{kega 
ni`jeliga{a Vrsar s 3:2. Prilo`nost 
za igranje so dobili vsi nogome-
ta{i.

Na priprave v Pulo pa nista 
odpotovala po{kodovani Vladan 
Sladojevi~ in bolni drugi vratar 
Matja` [telcer. Vsi ostali pa so 
bili na voljo trenerju Sre~ku Lu-
{i~u, tudi nova okrepitev Brani-
mir Petkovi~, ki naj bi uredil 
vse formalnosti glede vize. Tako 
so tudi tisti, ki so staknili virozo 
v tednu po vrnitvi iz Medulina 
ali so rahlo po{kodovani, nor-
malno delali. Glede tega je tudi 
razpolo`enje bolj vedro. Sedaj 
pa se bo pojavilo drugo vpra-
{anje, in sicer kako ekipo hitro 
navaditi na razmere, ki vladajo 
v ve~jem delu Slovenije, ko je 
sneg prekril igri{~a in pravih po-
vr{in za vadbo ni na pretek.

Danilo Klajn{ek

Foto: DK

Mladen Dabanovi~ in Matjaž Vesenjak

Nogomet � Iz Drave Ptuj

Nadaljevanje prvenstva je pred vrati
Po vsem medijskem in dru-

gem razburjenju okrog volitev 
novega predsednika Nogomet-
ne zveze Slovenije se na samih 
volitvah prejšnji ponedeljek de-
jansko ni zgodilo ni~ novega. 
Delegati so na tajnem glasova-
nju 55-letnemu Rudiju Zavrlu 
zaupali še peti zaporedni man-
dat. Edini Zavrlov protikandidat 
je bil predsednik Medob~inske 
nogometne zveze Ljubljana Ivan 
Simi~, ki je dobil od 35 možnih 
le 6 glasov. 

Za MNZ Ptuj je pomemben 
podatek ta, da je mesto pod-
predsednika NZS zasedel mag. 
Stanko Glažar, ki bo odgovoren 
za eno najpomembnejših pod-
ro~ij delovanja NZS, in sicer za 
tekmovanje v slovenskih nogo-
metnih ligah.

Kaj je ob tem povedal mag. 
Stanko Glažar, pa v naslednji šte-
vilki Štajerskega tednika.

JM

Foto: ^rtomir Goznik

Temeljni kamen sta položila župan MO Ptuj dr. Štefan ^elan in 
Simon Star~ek, direktor Športnega zavoda Ptuj.

Nasploh pa je stanje {portne in-
frastrukture na Ptuju bolj kot ne 
katastrofalno, kar je s statisti~ni-
mi podatki nazorno prikazal di-
rektor [portnega zavoda Simon 
Star~ek: "Vsi pokriti vadbeni pro-
stori, ki so razen ene dvorane v 
upravljanju {ol, so popolnoma 
zasedeni, tudi ~ez konce tednov, 
zato prostih terminov za rekre-
ativne dejavnosti ni. Sicer pa je 
Ptuj na lestvici kapacitet pred-
vsem pokritih pa tudi odprtih 
vadbenih prostorov v Sloveniji 
~isto na repu, med slovenskimi 
mestnimi ob~inami pa celo na 
zadnjem mestu, kar pomeni, da 
imamo najmanj pokritih vadbe-
nih prostorov na prebivalca."

^eprav druga in tretja faza 
obnove stadiona {e nista potrje-
ni, pa je `upan ^elan predstavil 
tudi dolgoro~nej{o vizijo razvoja 
{portne infrastrukture, po kateri 
naj bi se okrog Mestnega stadio-
na razvil pravcati {portni park s 
travnatim nogometnim igri{~em, 
pokrito dvorano za O[ Mladiko 
in z zabavi{~nim delom.

SM

NZS � Volitve predsednika

Stanko Glažar 
podpredsednik NZS

Foto: ^rtomir Goznik

Mag. Stanko Glažar



1. A SRL MO[KI
REZULTATI 13. KROGA: Je-

ruzalem Ormo` – Prule 67 34:26 
(17:11), Cimos Koper – Gold 
club 31:36 (13:16), Celje Pivo-
varna La{ko – Adria Krka 42:27 
(21:13), Rudar – Trimo Trebnje 
27:24 (11:11), Svi{ – Prevent 
28:33 (16:15), Termo – Gorenje 
28:34 (14:18)
1. CELJE PIVO. LA[KO 13 13 0 0 26
2. GORENJE 13 9 1 3 19
3. TRIMO TREBNJE 13 9 0 4 18
4. JERUZALEM ORMO@ 13 8 1 4 17
5. GOLD CLUB 13 7 1 5 15
6. TERMO 13 6 2 5 14
7. PREVENT 13 7 0 6 14
8. RUDAR 13 6 0 7 12
9. CIMOS KOPER 13 5 1 7 11
10. ADRIA KRKA 13 4 0 9 8
11. SVI[ 13 1 0 12 2
12. PRULE 67 13 0 0 13 0

Jeruzalem – Prule 67 
34:26 (17:11)

JERUZALEM: G. ̂ udi~ (10 ob-
ramb), Dog{a (9 obramb); Bel-
{ak 3, M. Horvat 1, Mesarec 10, 
Kora`ija 5, Bezjak 7, Grabovac 1, 
Ivanu{a 4, B. ̂ udi~ 1 (1), D. Hor-
vat, Han`eli~, Poto~njak, [tefani~ 
2. Trener: Sa{a Prapotnik.

Ormo`ani so hitro povedli s 
6:0 in razliko {estih golov zadr`a-
li do konca pol~asa. Na za~etku 
drugega pol~asa, v 40. minuti, 
so borbeni gostje zni`ali rezul-
tat na 3 to~ke zaostanka, 19:16. 
Sledila je minuta odmora doma-
~ega trenerja Prapotnika in jeru-
zalem~ki so se spet odlepili na 
11 golov prednosti, 29:18. Pri 
doma~inih je odli~no zaigral Me-
sarec (strel 11/10) in Bezjak, pri 
gostih pa je Cvikl devetkrat za-
del mre`o G. ^udi~a in Dog{e.

Uro{ Krsti~

1. SRL - ŽENSKE
REZULTATI 15. KROGA: 

Krim Mercator – Mercator Tenzor 
Ptuj 47:25 (20:15), Celjske me-
snine – Olimpija 36:25 (17:13), 
Izola – Celeia @alec 27:36 
(11:18), Gramiz Ko~evje – Burja 
28:33 (13:16), Loka kava KSI – 
Maks 34:26 (13:8)
1. KRIM MERCATOR 15 15 0 0 30
2. CELEIA @ALEC 15 10 3 2 23
3. CELJSKE MESNINE 15 10 0 5 20
4. BURJA [KOFIJE 15 9 2 4 20
5. LOKA KAVA KSI 15 8 1 6 17
6. OLIMPIJA 15 7 2 6 16
7. MERCATOR TENZOR 15 7 0 8 14
8. IZOLA 14 3 0 11 6
9. GRAMIZ KO^EVJE 15 1 0 14 2
10. MAKS 14 0 0 14 0

Krim Mercator – Mercator 
Tenzor Ptuj 47:24 (20:15)

MERCATOR TENZOR PTUJ. 
Poto~njak 4, [ijanec, Pu~ko, Ha-
mer{ak, [incek, Ram{ak 3, Gre-
gorec, Lazarev, Brumen, Murko 

2, Kelenc, Savi~ 9, Der~ar 6.
Gostovanje ptujskih rokome-

ta{ic v Ljubljani, kjer so merile 
mo~i z eno najmo~nej{ih `en-
skih ekip na Stari celini, je bilo 
vsekakor dobra preizku{nja pred 
zadnjimi tremi krogi v 1. A SRL 
za dekleta. Ptuj~anke so se pre-
senetljivo dobro dr`ale v prvem 
pol~asu, saj je bil rezultat v 20. 
minuti izena~en na 12:12, kri-
movke pa so v zadnjih petih 
minutah le pri{le do vodstva v 
prvem pol~asu in prednosti pet-
ih zadetkov.

@al pa nadaljevanje sre~anja 
ni bilo tako dobro za gostje iz 
Ptuja. Doma~inke, sicer izku{ene 
rokometa{ice, so hitro kaznova-
le vsako napako in na koncu sla-
vile pri~akovano visoko zmago. 
Pri gostjah je bila strelsko naj-
bolj razpolo`ena Danijela Savi~, 
ki je dosegla devet zadetkov, do-
bro pa je v vratih svoje delo op-
ravila mlada Katja Kelenc, ki je 
zbrala trinajst obramb.

Danilo Klajn{ek

POKAL SLOVENIJE 
(MOŠKI): 2. TEKMA 
^ETRTFINALA

Jeruzalem – Gorenje 
33:32 (17:17)

JERUZALEM: G. ^udi~ (8 ob-
ramb), Dog{a (5 obramb); Bel-
{ak 4, M. Horvat, Kora`ija 3, 
Mesarec 5, Bezjak 9 (2), Grabo-
vac, Ivanu{a 3, B. ^udi~ 6 (4), D. 
Horvat, Han`eli~, [tefani~ 3, Po-
to~njak. Trener: Sa{a Prapotnik.

Ormo`ani so se po visokem 
porazu v Velenju (24:40) `eleli 
od Pokala Slovenije posloviti z 
dobro igro in rezultatom, kar jim 
je tudi uspelo. 

Jeruzalem~ki so za~eli odli~no 
in v 13. minuti povedli `e s 5 to-
~kami, 11:6. V teh trenutkih je 
odli~no poleg igre v obrambi de-
lovala zunanja linija Bezjak – Bo-
jan ^udi~ – Mesarec. Gostje so 
uspeli vzpostaviti ravnotežje šele 
ob koncu pol~asa. Takrat sta v  
napadu zadevala Zrni~ in Sovi~, 
igro Velenj~anov pa je zelo dob-
ro vodil Sirk. 

V drugem pol~asu so 
rumeno-~rni najprej prvi~ pove-
dli za dva gola, 17:19, in nato 
za tri, 19:22. V 50. minuti je 
trener Sa{a Prapotnik pri rezulta-
tu 25:28 dal prilo`nost vratarju 
Dog{i, ki je z nekaj uspe{nimi ob-
rambami v igro vrnil svoje mo{-
tvo, ki je v 55. minuti izena~ilo 
rezultat na 29:29. V dramati~ni 
kon~nici gostom je gostom preo-
stalo {e natanko trideset sekund 
za zadnji napad, ki ga je zapravil 
nerazpolo`eni Lesar. Strel sled-
njega je osem sekund pred kon-
cem tekme zaustavil Dog{a. Po 
obrambi je le-ta z natan~no poda-
jo prek celega igri{~a je zaposlil 
Kora`ijo, ki je iztr`il sedemmet-
rovko, iz katere je zmagoviti gol 
dosegel Bojan ^udi~. 

Po tekmi so gostje podobno 
kot `e v prvem delu prvenstva, 
ko so v Ormo`u izgubili to~ko 
(26:26), krivdo za poraz zvalili 
na "grobe doma~ine" in sodni-
ke. Iz vrst Ormo`anov so Velenj-
~anom svetovali, naj si krivce za 
poraz i{~ejo v svojem igralskem 
kadru in strokovnem vodstvu.

Uro{ Krsti~

Rokomet � 1. SRL - moški, ženske

Prul~ani preslabi, 
Krimovke premo~ne

Foto: ^rtomir Goznik

Darjan Ivanuša je proti Prulam dosegel 4 zadetke.

torek � 1. marca 20058 Šport

Kot lani v Pore~u je tudi letos 
na dirki po Kubi zabele`il prvo 
sezonsko klubsko zmago, na naj-
vi{jo stopni~ko pa je doslej stopil 
dvakrat. Stare je do sedaj najbo-
lj{e rezultate dosegal v sprintih 
manj{ih ube`nih skupin, najbolj 
pa mu, kot sam pravi, le`ijo raz-
gibane proge. Sicer raje tekmu-
je na enodnevnih preizku{njah, 
kadar je v dobri formi, pa lahko 
preseneti tudi na etapnih dirkah. 
Bolj kot na rezultat v skupnem 
se{tevku se osredoto~i na dobre 
dose`ke v posameznih etapah.

Ujeli smo ga po prihodu do-
mov, ko se je `e pripravljal na 
odhod v Portoro`u, kjer `ivi in 
kolesari v zimskem ~asu skupaj 
z Andrejem Hauptmanom, enim 
najbolj{ih slovenskih kolesarjev 
v zadnjem obdobju.

Po odli~nih rezultatih na 
Kubi sklepamo, da ste dobro 
pripravljeni pred za~etkom se-
zone v Evropi?

»Moja kot tudi forma ekipe je 
dobra. Konkurenca ni bila slaba, 
saj je tam trenutno vrhunec se-
zone. Na vzponih so zelo dobri 
Kubanci in Venezuelci, sodelova-
le so tudi solidne evropske eki-
pe, predvsem {panske. Dirka je 
bila zelo hitra, saj je bila npr. 
povpre~na hitrost etape, v kateri 
sem zmagal, pribli`no 52 km/h. 
Na dirki nismo bili najbolj{i, smo 
pa po mojem mnenju izpeljali 
takti~no zelo dobro. Nismo se 
preve~ iztro{ili, saj smo dobro 
pokrivali pobege in nam ni bilo 
potrebno loviti ube`nikov.«

Dirka je bila po trenerjevih 
besedah bolj namenjena sprin-
terjem, kljub temu pa sta etap-
ni zmagi dosegla "nesprinterja" 
(tudi Gregor Gazvoda).

»Med tekmovanjem nas je mo-
~no oviral veter in zaradi visokih 
hitrosti so ve~krat v cilj prihajale 

manj{e skupine. V 6. etapi, kjer 
sem zmagal, se je glavnina v za-
dnjih 50 kilometrih razdelila v 
{tiri skupine. V prvi, kjer je bilo 
pribli`no 20 kolesarjev, sta bila 
zraven mene tudi Mahori~ in 
Mervar. Imeli smo dogovor, da 
se pripravi sprint Mervarju, z Ma-
hori~em pa sva pokrivala pobe-
ge. 2 km pred ciljem sem sledil 
[pancu, ki je hotel pobegniti, iz 
ozadja pa sta se priklju~ila {e dva 
kolesarja in med ~etverico sem 
bil v dolgem sprintu najhitrej-
{i.«

Po 5. mestu v prvi etapi si 
bil nekaj ~asa v igri za visoka 
mesta tudi v generalni razvrs-
titvi?

»Etape so bile z izjemo ene ve-
~inoma ravninske. Na `alost mi 
je v tej etapi tik pred odlo~ilnim 
vzponom po~ila zra~nica, izgu-
bil sem nekaj ~asa pa tudi dobra 
uvrstitev je v tem trenutku spla-
vala po vodi.«

Kak{ni so pogoji za dirkan-
je na Kubi?

»Ves ~as nas je spremljala vro-
~ina (okrog 30 oC), vendar je 
zrak precej suh in nismo imeli 

ve~jih te`av. Vedno je la`je priti s 
hladnega na toplo kot obratno. 
Tudi ~asovna razlika nas ni ovi-
rala, saj smo vstajali `e ob {estih, 
starte etap pa smo imeli ob 9. 
uri. Organizacija dirke je bila na 
visokem nivoju, najpomembne-
je pa je, da je bilo zelo dobro 
poskrbljeno za varnost. Ceste so 
bile zaprte za promet, motile so 
le luknje, ki jih je bilo precej 
ve~ kot v Sloveniji. Dobro je 
bilo poskrbljeno tudi za names-
titev kolesarjev in spremljevalne-
ga osebja. ̂ e bi dobil prilo`nost, 
bi se v prihodnosti vsekakor {e 
udele`il te dirke.«

Kak{ni so tvoji cilji za leto{-
njo sezono?

»Predvsem pomembno je, da 
se vklopi{ v ekipo, da le-ta delu-
je, kot je potrebno. Rezultati pri-
dejo sami od sebe. Sam bi rad 
zmagal na kak{ni ve~ji enodne-
vni dirki v Evropi. Stopnjevanje 
forme bo precej odvisno od pro-
grama dirk, ki ga za celotno se-
zono {e nimamo. Pri~akujem, da 
bo to nekje junija in julija.

Uro{ Gramc

Kolesarstvo � Matej Stare, KK PP

Najhitrejši med ~etverico
27-letni Kranj~an Matej Stare, ki je prve kilometre na kolesu prevozil v Kra-
nju in okolici, `e drugo leto kolesari v rumenem dresu ptujskega kluba. 

Matej Stare je zmagal v 6. etapi dirke po Kubi

1. B SRL MO[KI
REZULTATI 13. KROGA: Go-

ri{nica – Slovan 24:24, Pekarna 
Grosuplje – Velika Nedelja 34:30, 
Mitol Se`ana – Sevnica 29:27, Do-
bova – Dol TKI Hrastnik 26:25, 
MIP Gorica Leasing – Cerklje 
36:27. Ribnica je bila prosta.
1. RIBNICA 12 11 0 1 22
2. GORI[NICA 13 9 2 2 20
3. SLOVAN 13 9 2 2 20
4. DOL TKI HRASTNIK 12 7 1 4 15
5. MIP GORICA LEASING 13 6 2 5 14
6. VELIKA NEDELJA 13 5 2 6 12
7. DOBOVA 12 4 3 5 11
8. PEKARNA GROSUPLJE 13 5 1 7 11
9. SEVNICA 13 5 0 8 10
10. MITOL SE@ANA 13 3 3 7 9
11. CERKLJE 13 3 0 10 6
12. CHIO KRANJ 10 0 0 10 0

Grosuplje - Velika Nedelja 
34:30 (17:16)

VELIKA NEDELJA: Gotal 9, 
Planinc 7, Kukec 5, Mesarec 4, 
Kumer 2, Korpar 3.

Gorišnica – Slovan 24:24 
(11:15)

GORI[NICA: Valenko, Buzeti 
1, @uran, Lozin{ek 3, Pisar 1, Mi-
li~i~, I. Ivan~i~, Hrnjadovi~, D. 
Ivan~i~ 14 (4), [terbal, Firbas 2, 

T. Sok 1, A. Sok, Vincek 2.
SEDEMMETROVKE: Gori{ni-

ca 4 (4), Slovan 8 (5)
IZKLJU^ITVE: Gori{nica 20, 

Slovan 14 minut; diskvalifikaci-
ja: Pisar (32), Firbas (42).

Po porazu rokometa{ev Gori-
{nice v Grosupljem so bili igralci 
pod velikim pritiskom, saj so se 
zavedali pomembnosti sre~anja 
z ekipo ljubljanskega Slovana, ki 
ob tem goji {e prvoliga{ke ambi-
cije. Gostje so na za~etku hitro 

povedli z 2:4, vendar so jih do-
ma~ini kaj hitro ujeli in rezultat 
je bil dvakrat izena~en, in sicer 
na 7:7 in 9:9. Prvi~ so Gori{ni-
~ani povedli v 19. minuti igre 
11:10. Nato so do konca prvega 
pol~asa naredili nekaj napak in 
Ljubljan~ani so si priigrali {tiri 
zadetke prednosti.

Prvih devet minut drugega pol-
~asa je bilo tak{nih, da bi jih do-
ma~ini najraje pozabili, saj so si 
gostje priigrali sedem zadetkov 
prednosti (13:20) in izgledalo je, 
da je zmagovalec `e znan. Zgodil 
pa se je velik preobrat, saj so do-
ma~ini zaigrali odli~no in v pi~lih 
devetih minutah naredili delni 
izid 8:0 ter z zadetkom D. Ivan~i-
~a povedli z 21:20. To je kazalo, 
da bo kon~nica zelo razburljiva. 
Rokometa{i Gori{nice so bili tisti, 
ki so povedli s 24:23, vendar je 
slovanom uspelo rezultat izena-
~iti. Zadnji napad so imeli doma-
~ini, vendar nikakor niso mogli 
zatresti mre`e. Pet sekund pred 
koncem se je prilo`nost ponudi-
la Dejanu Ivan~i~u, vendar tokrat 
izjemno razpolo`eni rokometa{ 
Gori{nice ni zadel.

Milan Zupanc

Rokomet � 1. B SRL, 2. SRL

Od -7 do priložnosti za zmago

Foto: ^rtomir Goznik

Primož Firbas (RK Gorišnica)
Foto: ^rtomir Goznik

Bernarda Ramšak (MT Ptuj) med dvema igralkama Krima
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1. DOL @ENSKE LIGA ZA 
OBSTANEK

REZULTATI 2. KROGA: Be-
nedikt – Sloving Venus Vital 2:3, 
Luka Koper – Zavarovalnica Ma-
ribor Ljutomer 3:2, Formis Bell – 
Prevalje 3:1
1. SLOVING VENUS V. 20 11 9 32
2. BENEDIKT 20 9 11 28
3. ZM LJUTOMER 20 8 12 26
4. LUKA KOPER 20 9 11 23
5. FORMIS BELL 20 3 17 8
6. PREVALJE 20 1 19 5

Luka Koper – ZM Ljuto-
mer 3:2 (18, 19, -21, -23, 
11)

Zavarovalnica Maribor Lju-
tomer: Kodila, Kutsay, Vrban~i~, 
Jozelj, Oleti~, Pirher, Jure{, 
Mörec.

Tudi v drugem krogu lige za 
obstanek v prvoliga{ki konku-
renci so ljutomerske odbojkari-
ce izgubile ter sedaj za kon~nim 
petim mestom v prvoliga{ki kon-
kurenci zaostajajo ̀ e za {est to~k. 
Ljutomer~anke so slabo pri~ele 
tekmo, kar so Kopr~anke izkori-
stile ter povedle z 2:0 v nizih. Ko 
si je sredi drugega niza prst na 
roki te`je po{kodovala ena bolj-
{ih ljutomerskih odbojkaric So-
nja Vrban~i~ (odpeljali so jo v 
izolsko bolni{nico, sezona pa je 
za njo najverjetneje kon~ana), je 
izgledalo, da se bodo po manj 
kot uri igre prle{ke odbojkarice 
`e vra~ale domov. Po{kodovano 
Vrban~i~evo je zamenjala Janja 
Jozelj, ki pa je zaigrala nad 
svojimi sposobnostmi ter veliko 
pripomogla k preobratu. Ljuto-
mer~anke so po izena~eni igri 
dobile tretji in ~etrti niz, o zma-
govalcu pa je odlo~al skraj{ani 
niz, v katerem so imele ve~ zbra-
nosti ter sre~e doma~inke ter 
osvojile dve to~ki.

M[

2. DOL @ENSKE
REZULTATI 17. KROGA: Ptuj 

– Ecom Tabor 3:2, [entvid – Dra-
vograd 3:0, Hitachi – Solkan 3:0, 
Ko~evje – Comet Zre~e 3:1, Mi-
slinja – Ljubljana II. 3:0, Mladi Je-
senice – Savinjska [empeter 3:0
1. HITACHI 17 14 3 44
2. [ENTVID 17 15 2 42
3. MLADI JESENICE 17 14 3 42
4. KO^EVJE 17 9 8 29
5. MISLINJA 17 9 8 28
6. COMET ZRE^E 17 8 9 27
7. SAVINJ. [EMPETER 17 9 8 25
8. ECOM TABOR 17 8 9 22
9. LJUBLJANA II. 17 5 12 14

10. DRAVOGRAD 17 4 13 12
11. SOLKAN 17 3 14 11
12. PTUJ 17 4 13 10

@OK Ptuj – Ecom Tabor 
3:2 (-22, -13, 20, 13, 21)

Ptujske odbojkarice so v 17. 
krogu v 2. DOL za `enske v 
doma~i dvorani v napeti tekmi 
premagale gostujo~e igralke iz 
Maribora ter se {e pribli`ale eki-
pam, ki se borijo za obstanek v 
ligi.

Izena~enemu prvemu nizu, ki 
so ga doma~inke izgubile v kon-
~nici, je sledila slaba igra v nada-
ljevanju, gostje pa so po dobre 
pol ure igre vodile ̀ e z 2:0. Kljub 

zaostanku so se doma~inke us-
pele pobrati, z bolj ~vrsto ter or-
ganizirano igro so osvojile tretji 
niz, nato pa tekmice deklasire v 
~etrtem. Ko je `e izgledalo, da 
bo zmaga le ostala na Ptuju, so 
se "prebudile" tudi gostje in tek-
ma je bila v tie-breaku spet odpr-
ta. Prilo`nosti za zmago so imele 
igralke iz obeh strani mre`e, na 
koncu pa se je z igralkami veseli-
la doma~a publika. V soboto ~aka 
Ptuj~anke {e ena pomembna te-
kma v Dravogradu, morebitna 
zmaga pa bi jih skoraj zagotovo 
odlepila iz zadnjega mesta pr-
venstvene lestvice.

UG

Odbojka � 1. DOL (ž), 2. DOL (ž)

Zmagovalke je odlo~il peti niz

Foto: Zmago Šalamun

Igralke Benedikta so proti dobri ekipi Sloving Venus Vital doma 
osvojile to~ko.

1. SNTL – MO[KI
REZULTATI 15. KROGA: Ptuj 

– Krka 3:6, Moravske toplice So-
bota – Lisk Kri`e 3:6, Maribor Fi-
nea – Vesna 6:0, Maxi Olimpija – 
Kema Puconci 0:6, Vegrad Vele-
nje – LM-KO Lendava 2:6
1. LM-KO LENDAVA 15 13 2 0 28
2. MARIBOR FINEA 15 13 1 1 27
3. KRKA 15 12 1 2 25
4. KEMA PUCONCI 15 9 1 5 19
5. M. TOPLICE SOBOTA 15 7 2 6 16
6. LISK KRI@E 15 6 1 8 13
7. PTUJ 15 5 0 10 10
8. VEGRAD VELENJE 15 5 0 10 10
9. MAXI OLIMPIJA 15 1 0 14 2
10. VESNA 15 0 0 15 0

Petnajsti krog v prvih sloven-
skih namiznoteni{kih ligah je bil 
za obe ptujski ekipi neuspe{en. 
V bistvu se je to pri~akovalo. Mo-
{ka ekipa je doma gostila ekipo 
tretjeuvr{~ene Krke. Po zanimi-
vih igrah so se na koncu zmage 
veselili Novome{~ani, ki pa so 
do nove zmage pri{li te`je, kot 
so sami pri~akovali.

Ptuj – Krka 3:6
Piljak – Petrov~i~ 0:3, Pavi~ – 

Gradi{ar 3:1, Ov~ar – Karkovi~ 
3:0, Pavi~ – Petrov~i~ 0:3, Piljak 

– Karkovi~ 0:3, Ov~ar – Kralj 1:3, 
Grbi~/Pavi~ – Petrov~i~/Karkovi~ 
1:3, Pavi~ – Karkovi~ 3:2, Grbi~ – 
Petrov~i~ 1:3

1. SNTL – @ENSKE
REZULTATI 15. KROGA: Ili-

rija – Ptuj 6:0, Merkur – Vesna 
6:0, Iskra Avtoelektrika – Kajuh 
Slovan 6:0, Istrabenz – Radlje 
Prevent 6:0, Arrigoni – Fu`inar 
Interdiskont 6:3
1. ISKRA AVTOELEKT. 15 14 1 0 29
2. MERKUR 15 13 1 1 27
3. ILIRIJA 15 11 0 4 22
4. ISTRABENZ 15 10 0 5 20
5. PREVENT RADLJE 15 7 2 6 16
6. PTUJ 15 5 2 8 12
7. ARRIGONI 15 4 3 8 11
8. KAJUH SLOVAN 15 2 4 9 8
9. FU@INAR INTERDIS. 15 1 1 13 3
10. VESNA 15 1 0 14 2

Dekleta so v Ljubljani igrale 
proti mo~ni Iliriji in tudi izgubi-
le, vendar ta poraz ni ni~ tragi~-
nega, saj je to za mlado vrsto ena 
izku{nja ve~.

Ilirija – Ptuj 6:0
Halas – Mojsilovi~ 3:0, Sivec 

– Rojko 3:0, Tomazini – [kudar 
3:1, Sivec – Mojsilovi~ 3:0, Halas 
– [kudar 3:0, Tomazini – Rojko 
3:0

Danilo Klajn{ek

Namizni tenis � 1. SNTL (m, ž)

Krka mo~nejša od Ptuj~anov

Foto: ^rtomir Goznik

Odbojkarice Ptuja so po težkem boju v odlo~ilnem petem nizu 
zbrale dovolj mo~i za zmago.

V petek, 18. februarja, je Ob-
~inska {portna zveza v kulturnem 
domu v Lenartu organizirala po-
delitev priznanj {portnikom in 
{portnicam iz ob~ine Lenart za 
dose`ke v letu 2004. Zbrane je 
pozdravil predsednik Ob~inske 
{portne zveze Lenart Darko Fras, 
ki je povedal, da je bilo v prete-
klem letu dose`enih precej kva-
litetnih in tudi nekaj vrhunskih 
rezultatov. V leto{njem progra-
mu pa bo najve~ji poudarek na 
izobra`evanju strokovnega kadra. 
Skupaj z lokalno skupnostjo pa 
bodo nadaljevali z oblikovanjem 
strategije razvoja {porta. 

Priznanja v kategoriji perspe-
ktivnih {portnikov so prejeli 

plavalka Tina Giber, twirlerka 
Mihaela Polanec, kolesarja 
Maks Poli~ in Ale{ Jauk ter no-
gometa{ Iztok Verbo{t. Prizna-
nje za najbolj{o `ensko ekipo so 
prejele ~lanice Twirling kluba Le-
nart, za najbolj{o mo{ko ekipo 
je bila izbrana ekipa malega no-
gometa MAK iz Jurovskega Dola. 
[portnica leta je postala golfi s-
tka, ~lanica Golf kluba Ptuj, Sa-
bina Markoli. [portnik leta pa 
je postal kolesar KK TBP Jo`e 
Senekovi~. Ob koncu so podeli-
li {e priznanji dolgoletnim zaslu-
`nim {portnim delavcem, ki sta 
ju prejela Janko Halo`an in Alojz 
Oman.

Zmago [alamun

Lenart � Izbor {portnika leta

Najboljša Sabina Markoli in Jo`e Senekovi~

Foto: ^rtomir Goznik

Marinko Grbi~ (NTK Ptuj)

Foto: ZŠ

Naj {portnik Jo`e Senekovi~ in naj {portnica Sabina Markoli

2. SKL - VZHOD
REZULTATI 17. KROGA: Ptuj 

– Pivovarna La{ko mladi 76:99, 
Celjski KK – Grosuplje 70:79, 
Prebold – Superga Slovenj Gra-
dec 82:68, Jurij Je`ica – @KK 
Maribor 67:87, Ru{e – Nazarje 
96:74
1. CELJSKI KK 17 14 3 31
2. PIVO. LA[KO MLADI 17 12 5 29
3. GROSUPLJE 17 11 6 28
4. NAZARJE 17 9 8 26
5. KURIJ JE@ICA 17 9 8 26
6. @KK MARIBOR 17 9 8 26
7. RU[E 17 8 9 25
8. PTUJ 17 5 12 22
9. PREBOLD 17 5 11 22
10. SLOVENJ GRADEC 17 3 14 20

KK Ptuj – KK Pivovarna 
Laško mladi 76:99

13:27, 24:29, 20:22, 19:21
KK Ptuj: Kne`evi~, Ferme 5 

(1:1), Rojko 2 (2:2), Mar~i~ 15, 
Indji~ 8, Bien 7 (3:1), Kanli~ 13 

(4:3), Sajko 7 (1:1), Bili~ 2, Hor-
vat 6 (3:2), Majal 11(4:3).

Za KK La{ko so najve~ ko{ev 
dosegli: Remus 22, Globovnik 
15, Hren 13, Smajlovi~ 13.

V 17. krogu v 2. SKL – vzhod 
je na Ptuju gostovala ekipa iz La-
{kega, ki je s kvalitetnej{o ko{ar-
ko zanesljivo zmagala.

Doma~ini so tekmo dobro za-
~eli, saj so v 4. minuti vodili za 
tri to~ke (11:8). Nato so vajeti 
igre prevzeli La{~ani, ki so v {es-
tih minutah naredili delni izid 
19:2, na odmor pa so od{li s 16 
to~kami prednosti. V drugi ~etr-
tini so se Ptuj~ani uspeli pribli-

Košarka � 2. SKL - vzhod

Usoden delni izid 2:19
`ali le na 8 to~k zaostanka, nato 
pa so gostje s hitrej{o igro pre-
dnost ponovno pove~ali. Drugi 
pol~as je bil precej izena~en, za-
ostanek doma~ih se je gibal med 
15 do 20 to~kami, za podvig in 
presene~enje pa na doma~i klo-
pi ni bilo sposobnih igralcev. To-
krat je dobilo prilo`nost vseh 12 
igralcev, ki so se s porazom po-
slovili od doma~e publike. Nas-
lednjo soboto bodo v zadnjem 
krogu dr`avnega prvenstva Ptuj-
~ani gostovali v Grosupljem, kjer 
si bodo posku{ali zagotoviti ob-
stanek v 2. ligi.

ug

Foto: ^rtomir Goznik

Gregor Bien (KK Ptuj)



ODBOJKA
1. DOL @ENSKE – LIGA ZA OBSTANEK
PARI 2. KROGA: Prevalje - Benedikt (~etrtek, 3. 3.)

MALI NOGOMET
V soboto, 5. 3. 2005, ob 12.30 bo v športni dvorani Center turnir v malem nogome-

tu za dekleta do 16 let. Nastopajo: ŽNK Len-Sobota, ŽNK Škale, OŠ Desternik, ŽNK 
Ljudski vrt. Vabljeni!

Športni napovednik

3. SKL VZHOD – 
MO[KI

REZULTATI 16. KROGA: Dra-
va – Kr{ko 5:3, Fu`inar – Impol 
7:1, Interokno – Marles hi{e 6:2, 
Lokomotiva – Agroru{e 6:2, Ko-
njice – Piramida 6:2
1. KONJICE 16 10 1 5 21
2. DRAVA 16 8 3 5 19
3. FU@INAR 16 8 2 6 18
4. IMPOL 16 9 0 7 18
5. AGRORU[E 16 8 1 7 17
6. LOKOMOTIVA 16 7 2 7 16
7. INTEROKNO 16 7 2 7 16
8. KR[KO 16 5 2 9 12
9. PIRAMIDA 16 5 2 8 12
10. MARLES HI[E 16 5 1 10 11

Drava - Krško 5:3
Drava: J. Podgoršek 588, Dre-

melj 548, ^eh 524, M. Podgor-
šek 517, Ivan~i~ 493, Zorman 
544.

2. SKL VZHOD – 
@ENSKE

REZULTATI 12. KROGA: Ra-

denska – Drava 5:3, Impol – Mi-
roteks III. 2:6, Fu`inar – [o{tanj 
4:4, Nafta – Komcel 5:3
1. RADENSKA 12 8 1 3 17
2. MIROTEKS III 12 7 2 3 16
3. IMPOL 12 7 2 3 16
4. NAFTA 12 6 2 4 14
5. [O[TANJ 12 6 1 5 13
6. DRAVA 12 4 0 8 8
7. KOMCEL 12 3 1 8 7
8. FU@INAR 12 2 1 9 5

Radenska - Drava 5:3
Drava: Fridl 461, Krnši~ 477, 

Planšek 470, Zorman 487, Kram-
berger 508, Bombek 485.

Danilo Klajn{ek

Kegljanje

torek � 1. marca 200510 Šport

V soboto zve~er je Simon `e 
odpotoval na prizori{~e EP, da-
nes dopoldan ga ~aka uradni tre-
ning, v ~etrtek ob 9. uri pa bo 
{lo zares. Pred velikim izzivom 
EP sem mu zastavil nekaj kratkih 
vpra{anj, na katera je z veseljem 
podal svoje odgovore:

Kako si tempiral formo za 
leto{nje EP, si bil mogo~e na 
kak{nih posebnih reprezen-
tan~nih pripravah. Kak{na je 
tvoja trenutna strelska for-
ma?

"Formo sem postopoma sto-
pnjeval na tekmah 1. dr`avne 
lige s pi{tolo, mladinske lige ter 
razli~nih mednarodnih tekmah 
in reprezentan~nih nastopih. Mi-
nulo sredo sem bil na reprezen-
tan~nih testiranjih v Ljubljani, 
kjer smo vsi reprezentanti stre-
ljali poskusno tekmo ter pre-
verili, ~e vsa oprema ustreza 
zahtevam z EP. Na tej tekmi sem 
dosegel 574 krogov, kar ka`e na 
to, da prihaja vi{ek pripravljeno-
sti v pravem trenutku."

S takim dose`kom bi lahko 
posegel med najbolj{e tri na 
EP. Ti ta rezultat predstavlja 
ve~jo vzpodbudo ali ve~jo ob-
remenitev pred EP, saj so sedaj 
tudi pri~akovanja vseh zelo vi-
soka?

"Po eni strani vpliva ta rezul-
tat zelo dobro na mojo psihi~no 
pripravljenost, po drugi strani 
pa so se sedaj tudi apetiti drugih 
pove~ali, kar pomeni dodaten 
pritisk. Vendar sem na vse te pri-
tiske `e navajen ter se ne obre-
menjujem preve~ z njimi, ~eprav 
obstajajo. Najraje streljam fi nale, 

kjer ponavadi psihi~no manj sta-
bilni tekmovalci popustijo, jaz 
pa {ele tam poka`em svoj pravi 
obraz."

Potuje{ torej z dobrimi ob-
~utki na leto{nje EP. Kak{ne 
so tvoje `elje in pri~akovanja 
na EP?

"Konkretno o rezultatu ne bi 

rad govoril, saj vsi vemo, da so 
napovedi pred takimi velikimi 
tekmovanji vedno nehvale`ne. 
Oddati prvi strel je vedno prob-
lemati~no, potem pa se sprostim 
in gre. Kar se pa ti~e uvrstitve, 
pri~akujem, da bom pri{el med 
najbolj{ih 20, s kan~kom sre~e 
pa je mo`no tudi fi nale, kjer se 

karte ponovno preme{ajo."
Mlad si 18 let, mnogo ve-

likih tekmovanj {e te ~aka, 
kak{ni so tvoji na~rti za pri-
hodnost?

"Ne glede na uvrstitev z EP se 
bo naporen ritem nadaljeval. Na-
slednje leto upam, da se mi bo 
ponovno uspelo uvrstiti na EP, v 
istem letu pa bo potekalo {e sve-
tovno prvenstvo v Zagrebu, kjer 
si prav tako obetam dobre uvrsti-
tve. Na doma~i liga{ki sceni nam 
ka`e zelo dobro, saj se v prvi ligi 
borimo za 4. mesto. ^akata me 
{e dva kroga dr`avne mladinske 
lige, kjer se borim za novi dve 
zmagi. Smolo sem imel prej{nji 
krog, kjer sem bil po 38 zapo-
rednih zmagah v mladinski kon-
kurenci v vseh tekmovanjih prvi~ 
pora`en. Bom jim `e pokazal!"

V pogovoru mi je Simon za-
upal, da mu pri usklajevanju 
{porta s {olo {e najbolj pomaga 
status {portnika, saj mu prever-
janja znanj ob ponedeljkih ne 
ustrezajo, ko nastopa ob viken-
dih na pomembnih tekmovanjih. 
Skromen in simpati~en mlade-
ni~ si je za prihodnost `elel 
samo ~im manj bole~ prestop 
v ~lansko konkurenco, kajti to 
predstavlja mladincem najve~ji 
problem, ko ne uspevajo dose-
gati ve~ takih rezultatov kot ne-
kaj mesecev nazaj v mladinski 
konkurenci.

Ob najinem poslavljanju sem 
mu, v imenu vseh strelcev s pi{-
tolo, za`elel mirno roko ter oster 
pogled ter naj mu bo sre~a na-
klonjena! Strelski pozdrav, mu{!

Simeon Gönc

Strelstvo � Simon Simoni~ odhaja na EP

"Prvi strel je vedno problemati~en"
Tik pred odhodom na evropsko prvenstvo z zra~nim oro`jem, ki bo v estonski prestolnici Tal-
lin, sem se ustavil na streli{~u strelskega dru{tva Jur{inci ter se pozanimal, kako potekajo 
{e zadnje Simonove priprave na njegov vrhunec leto{nje strelske sezone. 

URNIK VADBE  OSNOVNOŠOLCEV, SREDNJEŠOLCEV IN VRTCA V 
^ASU ZIMSKIH PO^ITNIC  OD  28. 02. DO 04. 03. 2005

ŠPORTNA DVORANA MLADIKA
DAN 9.00-10.30 10.30-12.00 12.00-13.30 13.30-15.00
Torek, 1. 3. 05 Mali nogomet Mali nogomet Mali nogomet Mali nogomet
 10-14 let 10-14 let 10-14 let 10-14 let
Sreda, 2. 3. 05 Mini rokomet Mini rokomet Rokomet-turnir  Rokomet-turnir 
 6-10 let 6-10 let 10-15 let 10-15 let
^etrtek, 3. 3. 05 Atletska abeceda Atletska abeceda Hokej Hokej
 6-9 let 9-12 let 10-15 let 15-19 let
Petek, 4. 3. 05 Košarka-trojke Košarka-trojke Košarka-trojke Košarka-trojke
 10-15 let 10-15 let 15-19 let 15-19 let

SPECIALIZIRANA DVORANA ZA NAMIZNI TENIS (nad streliš~em ŠD Mladika)
DAN 9.00-10.30 10.30-12.00 12.00-13.30 13.30-15.00
Torek, 1. 3. 05 Otroški plesi   Otroški plesi  Otroški plesi 6-10 let Otroški plesi 6-10 let
 4-6 let vrtec 4-6 let vrtec
Sreda, 2. 3. 05 Borilne veš~ine  Borilne veš~ine  Borilne veš~ine  Borilne veš~ine
 Karate 10-19 let Speciali. dvorana  Kik boks 10-19 let  Kik boks 10-19 let
  za judo 10-19 let
^etrtek, 3. 3. 05 Otroški plesi  Otroški plesi  Otroški plesi   Otroški plesi 
 4-6 let vrtec 4-6 let vrtec 6-10 let-OŠ 6-10 let-OŠ
Petek, 4. 3. 05   Aerobika Vsi OŠ in SŠ Aerobika Vsi OŠ in SŠ

Foto: Simeon Gönc

Mladinec Simon Simoni~, SD Jur{inci, na zadnjem treningu 
pred nastopom na EP v Tallinu

Foto: Franc Slodnjak

Trener Lee Vlado ^u{, Lea Murko, Sandi Kolednik, Sabina Ko-
lednik in trener Sabine in Sandija Vladimir Sitar

Eno najpomembnej{ih podro-
~ij za otrokov razvoj je gibanje kot 
protiute` obremenitvam, stre-
som in napetostim, ki jih sre~u-
je v vsakdanjem `ivljenju. Igra in 
gibanje sta osnovni otrokovi po-
trebi, hkrati pa imata pozitivne 
u~inke pri prepre~evanju bole-
zni, izbolj{anju telesnih sposo-
bnosti in bogatenju otrokovega 
duha. Skakanje, plezanje, meti, 
teki so `e v naravi otrokovega 
gibanja, vendar pa jih `al dana{-
nji mestni na~in `ivljenja v veliki 
meri prikraj{a za te dejavnosti.

V okviru projekta Hura, prosti 
~as se na Ptuju v {portni dvorani 
Mladika v organizaciji [portne-
ga zavoda Ptuj in CID tudi med 
temi po~itnicami odvijajo razli-
~ne {portne aktivnosti in sicer 
vsak dan med 9. do 15. uro (glej 
tabelo spodaj!). Vadba bo po-
tekala pod strokovnim vodstvom 
{portnih pedagogov, {tudentov 
fakultete za {port in predstavni-
kov ptujskih {portnih klubov.

Polona Podhostnik, 
Maja Ta{ner

Hura, prosti ~as!

V Mariboru je v za~etku feb-
ruarja na Sne`nem stadionu po-
tekala prireditev [portnik leta 
2004, kjer so bili progla{eni naj-
bolj{i {portniki ob~ine Maribor 
za leto 2004.

V sklopu prireditve pa je Olim-
pijski komite Slovenije podel-
jeval priznanja {portnikom in 
{portnicam za dose`ke v prej{-
njem letu pri nastopih za rep-
rezentanco Slovenije na uradnih 
mednarodnih prvenstvih.

Med dobitniki priznaj Olim-
pijskega komiteja Slovenije so 

bili tudi {portniki in {portnice iz 
ptujskih klubov.

Srebrni znak OKS so iz rok 
podpredsednika OKS g. Lea 
Krem`arja prejeli Lea Murko, Na-
dja [ibila, Sabina Kolednik in 
Sandi Kolednik.

Ker ta podelitev sovpada tudi 
s podelitvijo priznanj najbolj{im 
{portnikom in {portnicam v me-
stni ob~ini Ptuj, kjer so med os-
talimi tudi ti {portniki, jim velja 
{e enkrat ~estitati.

Franc Slodnjak

Podelitev priznanj OKS

Olimpijska prizna-
nja v prave roke

Mestni stadion Ptuj

Prostovoljci ~istili sneg

Foto: DK

V nogometnih logih se je nekaj govorilo o tem, da naj bi bil 
prvi spomladanski krog v 1. SNL prestavljen zaradi skorajda 
nemogo~ih snežnih razmer na stadionih. Vendar ne bo tako in 
klubi bodo morali poskrbeti, da odstranijo sneg z nogometnih 
povr{in. Tega dela so se pri Dravi lotili v nedeljo dopoldne in 
pridno delali, da bi odstranili kar najve~ snega. Res ni bilo 
veliko tistih, ki so prisko~ili na pomo~ pri tem delu, vendar so 
bili zato tisti, ki so to opravljali, zelo pridni. Tako ni dvomov, da 
sneg ne bi bil do sobotne tekme z Dom`alami o~i{~en. ^asa 
je dovolj za delo kakor tudi za pomo~.                             (DK)



Foto: Mojca Zemljarič

Astrolog Tadej Šink

da se pogumno odpravite na-
prej, kajti pravijo, da je sreča 
na strani pogumnih, na vaši 
pa so tudi planetne energije 
in je že res, da kar začneš ob 
dobrem času, se tudi dobro 
konča.

Želim vam veliko sreče, 
volje in ustvarjalnosti, to je 
tisto, kar potrebujete, ostalo 
pa pride samo po sebi.

Vaš astrolog
Tadej Šink

hodnost. Videti je, da v pri-
hodnosti delate na kvaliteti 
in pridobivate najrazličnejše 
strokovnjake, tako boste za-
devam kos. Nakazan je velik 
uspeh in podpora vplivnih 
ljudi, kajti to je tudi dobro 
za nadaljnje sodelovanje. Po-
javil se bo vpliven moški, ki 
vas lahko financira ali pa do-
datno spodbuja v vašem delu, 
tako boste še uspešnejši. 
Ljudje bodo opazili vaš trud 
in vam stali ob strani.

Pomemben nasvet pa je, da 
prisluhnete in da se po po-
trebi prilagajate, kajti če osta-
nete usmerjeni samo v lastne 
ideje, je to lahko nekoliko 
pomanjkljivo. Na srečo pa iz 
astrološke karte sklepam, da 
ste brez prave konkurence in 
da ste tako rekoč carji na svo-
jem ozemlju. Svetujem vam, 

Za začetek smo k sodelova-
nju povabili zdravnike specia-
liste kirurškega oddelka ptuj-
ske bolnišnice. O čem bodo 
pisali, nas bo seznanil pred-
stojnik kirurškega oddelka 
Splošne bolnišnice dr. Jožeta 
Potrča Ptuj asist. mag. Tero-

dor Pevec, dr. med.
“S štirimi prispevki iz po-

dročja kirurgije bomo bral-
cem predstavili najpogostejša 
stanja, ki jih obravnavamo na 
našem oddelku in s tem pri-
bližali naše delo bolnikom. 
Serijo prispevkov pričenja 
Anđelo Maračič, dr. med. 
V svojem prispevku bo opi-
sal problematiko trebušnih 
kil. Operacije trebušnih kil 
so ene najpogostejših opera-
cij na našem oddelku. Letno 
naredimo do 150 tovrstnih 
posegov. V svetu je v zadnjem 
desetletju prišlo do popolne 
spremembe v načinu operi-
ranja trebušnih kil. Tudi na 
našem oddelku smo te novo-
sti uspešno vpeljali v vsakda-
nje delo.

Marko Bricelj, dr. med, 
bo pisal o raku prebavil, ki je 
v porastu. Možnost bolniko-
vega preživetja je v glavnem 
odvisna od kirurgove spre-
tnosti. V času, ko se pojavljajo 
ideje, da bi kirurško zdrav-

ljenje raka potekalo zgolj v 
velikih oddaljenih centrih, 
se zdi še posebej pomemb-
no, da tudi oddelek na Ptuju 
omogoča bolnikom z rakom 
prebavil enako oskrbo kot 
drugje.

Nekaj osnovnih informacij 
o zlomih bo opisal prispevek 
Darka Jazbeca, dr. med. 
Bralci bodo tako dobili odgo-
vore, zakaj nekatere prelome 
zdravimo z operacijami, dru-
ge pa ne.

Prispevke bo zaključil Bo-
rut Kostanjevec, dr. med, 
s temo t. i. akutnega abdom-
na, ki je za bolnike še posebej 
zanimiva, saj so te bolezni 
pogoste, hkrati pa povzročijo 
bolniku hude težave. Poudar-
jena je nevarnost čakanja 
bolnikov doma, da se izboljša 
stanje samo od sebe. Bolnik z 
akutnim abdomnom mora k 
zdravniku takoj.”

Bralce vabimo, da se oglasi-
jo z vprašanji.

Ur

Odgovor na odprto pismo
Foruma proti sežigalnici

V odprtem pismu me v imenu Foruma proti sežigalnici 
kot ministra za okolje in prostor pozivate, naj odgovo-
rim, ali je sežigalnica v Kidričevem (še) aktualna ali ne. 
Vaše vprašanje se navezuje na mojo izjavo, ki naj bi jo 
pred časom dal županu občine Kidričevo in jo je župan 
povzel v objavljenem pogovoru v časopisu Večer, dne 1. 
februarja, takole: »Dobil sem zagotovilo ministra Podo-
bnika, da sežigalnica v Talumu ni v načrtih.«

Kot odgovor na vaše vprašanje navajam nekaj bistve-
nih dejstev. Prvo je, da je eden od ciljev operativnega pro-
grama odstranjevanja odpadkov, ki ima cilj zmanjšati 
količino odloženih biorazgradljivih odpadkov, tudi ter-
mična obdelava preostanka odpadkov, kjer mejne vred-
nosti 5 % TOC z drugimi postopki ni mogoče doseči, in 
tistih organskih odpadkov, pri katerih je taka obdelava 
nujna. Drugo, da v nobenem dokumentu še ni dokonč-
no opredeljeno, koliko in kje bodo objekti za termično 
obdelavo odpadkov v Sloveniji, kar pomeni, da bodo o 
konkretnih lokacijah še potekale razprave oziroma po-
svetovanja. Ker je ravnanje z odpadki občutljivo in di-
namično področje, bo treba operativni program skladno 
s spremembami in trendi v Evropi dopolniti ter posodo-
biti.

In tretje ter obenem najpomembnejše je zagotovilo, da 
bodo vsi postopki za lokacijo potekali v skladu z veljav-
no okoljsko zakonodajo in evropsko prakso na odprt in 
transparenten način, ob upoštevanju strokovnih argu-
mentov ter mnenja javnosti.

Janez Podobnik,
minister za okolje in prostor

Ko se spomini utrnejo …
Pred dnevi sem na valovih Radia Ptuj slišala pesem Lili 

Marlen. Pesem, za nepoznavalca je sicer prijetna za uho, 
je v meni zavrtela kolo časa za 60 let nazaj in ganila bu-
tajoče valove bolečine, ogorčenja in neskončne žalosti.

Ne morem verjeti, da s tako lahkotnostjo izvaja naš 
pevec pesem fašistov in nacistov in da jo brez moralne 
odgovornosti predvajajo na radiu.

Spomin mi beži v Celjski pisker, kjer sem bila zaprta, 
potem ko so nemški vojaki zajeli mene in ves moj odde-
lek partizanov na pobeljenih vršacih pri Lučki Beli – Pod-
volovlek pri Lučah – v noči na svečnico leta 1945.

Na smrt prestrašena, lačna, z ozeblimi nogami, iz dne-
va v dan poniževana v dno duše sem čakala na usodni 
dan, ko bom kot veliko sotrpinov - ustreljena.

Ta moj nepopisni strah in trpljenje je vsak dan sprem-
ljala koračnica smrti Lili Marlen, ki smo jo zaporniki sli-
šali v naše celice.

Sedaj, ko sem povedala, od kod in zakaj moje ogorče-
nje, boste razumeli, da take glasbe ne moremo sprejeti in 
odobravati vsi tisti, ki smo pretrpeli največje gorje 20. sto-
letja na našem ozemlju.

Mlajši – bodite obzirni do nas!
Naše rane so tako globoke, da nas bodo spremljale do 

konca naših dni. Vam pa želimo, da takih nepopisnih 
strahot nikoli ne doživite!

Danica Cvetko

Prejeli smo

Če imate tudi vi kakš-
no vprašanje za astro-
loga Tadeja Šinka, ga 
lahko pokličete na tele-
fon 04/51 52 601, GSM 
041/428 966 ali pa mu 
pišete na naslov: Tadej 
Šink, Grenc 24, 4220 
Škofja Loka.
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In če že imamo »zveze« pri 
astrologih, smo si pri Štajer-
skem tedniku rekli, zakaj pa 
ne bi še mi izvedeli, kako 
kaže našemu časopisu sedaj, 
ko smo se odločili za dve šte-
vilki na teden. Kaj nam kažejo 
zvezde? Nas bodo bralci »pre-
našali« tudi dvakrat tedensko? 
Tadej je bil prijazen in nam je 
predstavil svoje ugotovitve.

Pogled v horarno karto
“Za trenutek, ko sem pre-

bral vaše vprašanje, sem izde-
lal astrološko karto, ki pravi, 
da je bila odločitev premišlje-
na in skrbno načrtovana. Če 
pogledam kot podjetje samo, 
ste stabilni, zanesljivi in pro-

dorni. Res je, da ste prodo-
rni, vendar ste na tako po-
memben trenutek čakali zelo 
dolgo časa. Iz preteklosti se 
vleče tudi nekaj nejasnosti in 
strah pred širjenjem časopisa. 
Seveda pa je bil že skrajni čas 
za spremembe, kajti splošno 
znano je, da so le-te sestavni 
del življenja. Nekaj časa vas 
spremlja še tesnoba in je že 
tako, da boste le s trdim de-
lom pridobili rezultate. Ste 
pa vztrajen časopis, in kar si 
zadaste, tudi uresničite.

Imate zahtevno populaci-
jo bralcev, ki ima rada kva-
liteten časopis, in se boste 
zaradi tega tudi zelo trudili, 

da jih ne razočarate. Dobro 
je, da ste odločili in razširili 
časopis dvakrat na teden, to 
je zelo spodbudno in vam 
bo dalo novih moči, volje in 
elana. Tako še bolj kvalitetno 
širite svoje poslanstvo o šir-
jenju informacij in aktualnih 
dogodkov. Prvo leto bo ne-
koliko bolj nemirno in v tem 
času si boste nabrali novih 
idej in zamisli, tako pa boste 
zadanim nalogam kos.

Kakšen dan je torek,
1. marec 2005?

Kot astrolog lahko rečem, 
da je to dan uspeha in to tudi 
pomeni, da ima časopis pri-

 Astrolog Tadej Šink

Kaj kažejo zvezde Štajerskemu tedniku
Pred časom smo v TV oknu predstavili mladega astrologa Tadeja Šinka iz Škofje Loke, ki se ukvarja s posebno vejo astrologije – horarno 
astrologijo. Gre za iskanje odgovorov na konkretna vprašanja, ki se porajajo človeku v vsakdanjem življenju: ali bom uspešen v službi, 
ali bo moja partnerska zveza srečna, bodo otroci uspeli v šoli, kam je izginil naš kužek ...

Foto: Črtomir Goznik

Asist. mag. Teodor Pevec, dr. med., 
spec.

Zdravniški nasveti
V torkovi izdaji Štajerskega tednika bomo po novem gostili zdravnike, zobozdrav-
nike in druge zdravstvene delavce. V rubriki Zdravniški nasveti bodo odgovarjali 
na najpogostejša vprašanja s področja zdravja ljudi, obenem pa bodo skušali 
na najbolj preprost način pojasniti nekatera stanja in posege, da bi odgnali ne-
potreben strah, ki ljudi pogosto bega in za katera v ordinacijah ne dobijo dovolj 
podatkov oziroma pojasnil.

Horoskop

Horoskop je za vas napisala vedeže-
valka Majda, ki jo lahko dobite na tel. 
št. 090-43-94 in na elektronski pošti: 
majda.golubovic@netsi.net.
Poiščite jo tudi na spletni strani:
www.utrinek.biz

OVEN
V službi se boste morali v teh 
dneh precej potruditi, da bo 
vse tako, kot si boste želeli. 
V miru premislite, kakšen 
način boste izbrali, da bo 

vse uspešno. V ljubezenski zvezi bo malo 
zaškripalo. Če se bosta oba potrudila, bo 
tega kmalu konec.

BIK
Čeprav na delovnem mestu 
delate vse tako, kot je po-
trebno, z mislimi niste ravno 
ves čas pri delu. Pazite, 
da ne zagrešite napake ali 

dveh. V osebnem življenju si dajte duška, 
živite življenje s polno paro. Le organizirajte 
zabavo, zelo zabavno bo.

DVOJČKA
Vaši slabi volji ne bo videti 
konca. Vsakdanja opravila 
na delovnem mestu ne bodo 
počakala, zato se jih lotevajte 
postopoma. Glede poslovnih 

odločitev se ne zanašajte na druge. Ko boste 
morali sprejeti odločitev, poslušajte svoj notra-
nji jaz. Ne prekinite razmerja na vrat na nos.

RAK
Na delovnem mestu boste 
morali narediti določene stva-
ri, ki jih že lep čas odlagate. 
Boste vsaj mirno spali. Če bo-
ste v teh dneh začutili v sebi 

nezadovoljstvo, posvetite nekaj časa samo 
sebi in ugotovite, kaj si sploh želite. Mar ste 
že pozabili, kako ste se zabavali s prijatelji.

LEV
Česarkoli se boste lotevali v 
teh dneh, poskrbite, da boste 
vedno seznanjeni do potan-
kosti z vsem. S tem boste v 
prednosti pred poslovnimi 

kolegi. Nič ne bo narobe, če se boste malo 
pregrešili pri prehrani. Z najdražjim si privoš-
čite nekaj ležernih in romantičnih večerov.

DEVICA
V poslovnih zadevah se 
izognite napakam, zaradi 
katerih ste jih v preteklosti 
pošteno dobili po glavi. Ne 
grizite se zaradi sodelavca, 

ki vas gleda postrani, vprašajte ga, za kaj gre 
pri vsej stvari. Ne dovolite, da vaši najbližji in 
najdražji manipulirajo z vami.

TEHTNICA
Brez panike na delovnem 
mestu. Vedeli boste, kaj 
morate storiti, zato se boste 
tudi v tej težki situaciji znašli 
in izkazali kot vedno doslej. 

Spravite se s tistimi sodelavci, ki so vam za-
dnje čase šli na živce. Njihovo pomoč boste 
potrebovali.

ŠKORPIJON
Dnevi, ki prihajajo, so ideal-
ni za izboljšanje odnosov s 
sodelavci in za boljše med-
sebojne odnose. Zaradi pre-
zaposlenosti ste v zadnjem 

času malo zanemarili prijatelje. Dajte jim ve-
deti, da niste pozabili na njih. Ne dovolite, da 
vaši najbližji in najdražji manipulirajo z vami.

STRELEC
Ne bojte se sprememb na 
delovnem mestu. Nanje glej-
te kot na nov veter, ki bo do-
dobra prevetril vaše trenutke 
na delovnem mestu. Če se 

ne strinjate z neko ponudbo, povejte vodil-
nim, kaj pravzaprav želite. Ne dovolite, da 
vaši najbližji in najdražji manipulirajo z vami.

KOZOROG
Ne pozabite na svoje sanje 
glede posla, ker se bo na 
poti do uresničitve pojavilo 
nekaj ovir. Glede spora na 
delovnem mestu bodo vse 

oči uprte v vas, vi pa bi se najraje skrili. Do-
bro vam bo delo, če boste šli s prijateljico na 
telovadbo.

VODNAR
Da vam gre v poslu vse slab-
še, se vam samo zdi. Na vas 
bo v kratkem znova z vso 
močjo posijalo sonce sreče. 
Ne podirajte za seboj mostov, 

ki jih ne boste mogli ponovno zgraditi. Godil 
vam bo vsak droben nasmešek, vsaka pri-
jazna beseda neke vam zelo drage osebe.

RIBI
Če boste pri vsem tem, kar 
delate v službi, tudi uživali, 
boste dosegli zares izjemne 
rezultate. Vzdušje na delo-
vnem mestu bo prav prijet-

no in velja ga kar najbolje izkoristiti. V vaši 
notranjosti divja pravi vihar. Pogovorite se z 
dobro prijateljico, ko boste utegnili.



Čudni časi
Evropa pod dvema sencama

Naša skupna nad-nad mati Evropa 
(naša nad-mati je namreč Slovenija, 
mati pa menda ni treba nikomur pose-
bej razlagati, kdo naj bi to bil) je te dni 
doživljala kar težke trenutke. Nekako 
se je zdelo, kot da se je nad njo razširila 
neka senca. Že res, da smo pred kratkim 
doživeli špansko potrditev evropske 

ustave, a samo to ni bilo dovolj, da bi pregnalo senco, 
ki je drsela čez stari kontinent. In ker smo že skoraj leto 
dni tudi mi del Evrope, se je to čudno razpoloženje, ki se 
je širilo po evropskih širjavah, se motalo okoli vrhov ter 
se plazilo po dolinah, dalo čutiti tudi v naši domovini. 
Pravzaprav sta v Evropo pridihnili kar dve, s tem da je 
ena res takšna, ki ponavadi kraljuje v višavah, druga pa 
v te višave poleti bolj redko, saj je njeno domače igrišče 
bolj pritlehno. 

Prva od teh senc je bolj očitna. To je senca, ki jo pov-
zroči mati narava, reče pa se ji oblaki. Oziroma oblač-
no vreme. Oziroma, še bolj natančno, oblačno vreme s 
sneženjem. In kaj je zdaj narobe s sneženjem, da zaradi 
njega ječi skoraj vsa Evropa? Pravzaprav nič. S samim 
vremenom ni nič narobe. Narobe pa je z nami, ki od vre-
mena pričakujemo, da se bo ravnalo po letnih časih. Si-
cer je že res, da smo si letne čase določili prav na podlagi 
vremena in zaradi njega, ampak vreme se spreminja (v 
krajih, v katerih smo, poletje ni bilo vedno toplo in zima 
mrzla – spomnite se samo ledenih dob in podobnih stva-
ri). In kar je morda še pomembneje, saj se še bolj tiče nas 
samih, je dejstvo, da smo v zadnjem času začeli vreme 
spreminjati tudi mi sami – s plini, ki jih iz raznoraznih 
izpušnih sistemov spuščamo proti ozonskemu plašču.

Torej, rezultat – očitno premaknjena zima. Menda v 
celotni (koledarski) zimi ni zapadlo toliko snega, kot 
nam ga mati narava meče te dni. In zdaj, ko smo tako 
rekoč že vsi biološko in psihološko pripravljeni na po-
mlad, nam pač ta premaknjena oziroma zamaknjena 
zima gre hudo na jetra. In bentimo ob vsaki snežinki, 
ki se iz neba pridruži svojim sestram na tleh. Res je sicer, 
da za to premaknjeno zimo nismo krivi v celoti mi, am-
pak zgleda, da se tudi naravni ciklusi počasi obračajo. 
A proti temu, za razliko od toplogrednih plinov, ne mo-
remo nič. Zato je trenutno najbolje, da greste ven delat 
snežake ter se ob tem ekološko osveščate in razmišljate, 
kaj lahko vi storite, da čez nekaj let ne bomo potrebovali 
skafandrov, če se bomo poleti odločili za sprehod na son-
cu. Toliko o tem.

Druga, tista bolj pritlehna senca, ki je na našo Evropo 
sicer tudi priletela iz neba, je pa kdo drug kot prezident 
najbolj svobodne nacije na svetu. Gospod se je spet od-
ločil, da pride malo šarmirat v Evropo. Ker je zdaj na-
enkrat ugotovil, da za ‘’uveljavljanje svobode’’ in njegov 
epski boj proti terorizmu potrebuje tudi Evropo. In to ne 
samo tisti del, ki mu poslušno sledi, ampak tudi tistega 
malo bolj trmastega. In je na veliko govoričil o svobodi 
in o podobnih zadevah, ki takrat, kadar jih izreče on, 
izgubijo ves svoj prvotni smisel (upam, da vsaj razume, 
kaj pomenijo, če jih že zlorablja). A veseli dejstvo, da kaj 
prida podpore ni dobil, oziroma se mu niso klanjali vsi 
zapovrstjo. Še več, menda je odšel celo malo poklapan 
oziroma namuljen. Tudi prav, pravim jaz. Če človek ne 
vidi, da nikjer nihče ne more imeti ekskluzivnega mono-
pola nad resnico, pa naj se zaradi mene namuli. Tolažit 
ga gotovo ne bom šel. Pa tudi vam ga ni potrebno. Kot 
rečeno, pojdite raje delat snežake.

Gregor Alič

S skoraj dvajsetimi med 
njimi smo se srečali v nede-
ljo, 20. februarja, v kuhinji 
Sitarjevih na Zgornji Hajdini. 
Še dobro, da ima predsedni-
ca Marta Sitar tako veliko 
kuhinjo z jedilnico, da je bilo 
prostora za vse , ki so prišle 
in so predstavile del svoje 
bogate dejavnosti, s katero 
bogatijo sebe, kraj in občino. 
Ob pripravi krhkih flancatov, 
jabolčnega zavitka, gibanic 
in ocvirkove pogače so čla-
nice tudi pridno našivavale 
in kvačkale, velike in male 
prte, prave umetnije, ki jih 
bodo pogrnile v domači ku-
hinji, dnevni sobi, nekateri 
pa bodo krasili velikonočne 
košare. Za tiste, ki niste bili z 
nami, pa velja povabilo na ve-
likočno razstavo ročnih del, 
ki so nastajala v letošnji zimi, 
v kulturno dvorano občine 
Hajdine, ki jo bodo odprli na 
velikonočno soboto. V Dru-
štvu žena in deklet občine 
Hajdina veliko dajo tudi na 
kulturo, tradicijo in ohranja-
nje izročila naših dedkov in 
babic. Iz pozabe želijo iztrga-
ti ljudske običaje in navade, 
ki so spremljali kmečko delo. 
Tako luščijo bučnice, ličkajo 
koruzo, zraven pa pojejo in 
se veselijo. Iz njihovih vrst 
izhajajo tudi Ljudske pevke. 
Precej vešče pa so tudi že v 

pripravi jedi iz rimskih časov. 
Območje občine Hajdina je 
bogato arheološko območje, 
za turiste pa je najbolj zani-
miv prvi mitrej. Ko jim bodo 
postregli še z rimskimi jedili, 
bodo še raje in pogosteje pri-
hajali.

Tedenska druženja ob roč-
nem delu, telovadbi, občasno 
na različnih tečajih in izob-
raževanjih ter izletih jim veli-
ko pomenijo. To je čas, ki ga 

posvetijo same sebi, ko lahko 
delajo tisto, kar jih resnično 
veseli in bogati. Ob druženju 
pa je pozabljena tudi marsi-
katera bolečina. Prijateljstvo 
in skrb za drugega delata ču-
deže.

Nežka: »V prvi vrsti mi 
naša druženja pomenijo mla-
dost, prijateljstvo, razvedrilo, 
spoznavanje novosti, izpo-
polnjevanje, sklepanje prija-
teljstva.«

Anica: »30 let živim na 
Hajdini, pa vseh teh žensk, 
s katerimi se danes družim, 
nisem poznala, razen bližnjih 
sosedov. V njihovi družbi se 
prijetno počutim, medse-
bojno se spoznavamo, si po-
magamo, marsikaj naučimo. 
Naša druženja so nekaj po-
sebnega. Rada kuham in de-
lam vse tisto, kar me veseli.«

Veronika: »Dosti si imamo 
povedati, meni so zelo poma-
gale, bila sem čistu na dnu, 
ko sem izgubila sina. Prideš 
v društvo in malo pozabiš. 
Človek niti ne ve, kaj vse iz-
pušča, če se ne druži z drugi-
mi oziroma ni član katerega 
društva.«

Danica: » V Društvo žena 
in deklet občine Hajdina sem 
prišla lani, ko sem se upokoji-

la. Vsaka v njem lahko najde 
tisto, kar jo veseli, rada priha-
jam na naša srečanja. Ob takš-
nem druženju in dejavnostih, 
kot jih razvijamo, človek po-
zabi, da je bil nekoč v službi.«

Ana: »Članica sem že več 
let, vsako leto se lotimo česa 
novega.«

Angela: »Prihajam iz Slo-
venje vasi, kjer smo zelo ve-
sele in zadovoljne, da so nas 
Hajdinčanke vzele pod svojo 
streho. V njihovi družbi se 
zelo dobro počutimo.«

Marta Sitar, ki Društvo 
žena in deklet vodi od vsega 
začetka, pa si najbolj želi, da 
bi lahko izpregla. Saj ne, da bi 
se naveličala dela, le čas je, da 
na čelo pride kdo drug, mor-
da bo prinesel tudi še kakšno 
novo idejo za delovanje, pra-
vi. Za zdaj je pristala, da bo 
še dve leti predsednikovala, 
trdno pa je odločena, da bo v 
tem času vzgojila »pripravni-
co«, ki jo bo nasledila. To je 
bil tudi nekakšen neformalni 
sklep nedeljskega druženja v 
njeni kuhinji na Zgornji Haj-
dini, kjer se tudi sicer med 
tednom kaj dogaja. Tam vadi-
jo ljudske pevke, po vsaki vaji 
pa si tudi kaj skuhajo. Ženske 
pravijo, da se v Martini ku-
hinji vedno dobro počutijo, 
sploh pa še, ko je miza oblo-
žena. V nedeljo je že bila.

MG

Hajdina � V gosteh pri Društvu žena in deklet

Druženja, ki bogatijo
Društvo žena in deklet občine Hajdina združuje okrog 150 članic iz Zgornje in Spodnje Hajdine, Slovenje vasi 
in Skorbe. Ustanovljeno je bilo pred petimi leti.

Pa brez zamere

Foto: Črtomir Goznik

V kuhinji pri Sitarjevih je prejšnjo nedeljo najprej zadišalo po flancatih, ki jih je pripravila Nežka.

Konrad Rižner iz Spuhlje je 
9. februarja dopolnil 96 let. Ob 
tej slovesnosti so ga na njego-
vem domu obiskali predstavni-
ki vaških organizacij, predsed-
nik prostovoljnega gasilskega 
društva, predsednik društva 
upokojencev, predsednik pri-
mestne četrti Jezero ter trije 
člani Območne gasilske Zveze 
Ptuj, katere častni član je Kon-
rad.

Ni potrebno posebej ome-
njati, da je v vseh društvih 
najstarejši član. Med vaščani 
je zelo priljubljen, saj je marsi-
komu dal dober nasvet in po-
magal vsakomur, ki je pri njem 
iskal pomoč. Bil je zelo aktiven 
v javnem življenju, posebno ta-
koj po drugi svetovni vojni, ko 
je imel veliko odgovornih funk-
cij. Po enournem klepetanju 
so mu vsi ob odhodu zaželeli 

še mnogo zdravja in da se čez 
leto spet dobijo na njegovem 
domu. Pa je odgovoril: “Dobro, 
če pa me ne bo doma, potem 
bom na Rogoznici.”

A. T.

Spuhlja

96 let Konrada Rižnerja

Foto: AR
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Foto: Črtomir Goznik

Da je šlo hitreje, jih je pri pripravi jabolčnega zavitka sodelovalo več.

Foto: Črtomir Goznik

Marta Sitar, predsednica Društva žena in deklet občine Hajdina, 
je ves čas budno pazila na ogenj.

Foto: Črtomir Goznik

Ni ga čez sočno gibanico, v 
Sitarjevi kuhinji je to nedeljo 
dišalo tudi po gibanicah.
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Torek, 1. marec
10.00 Mihovci, va{ka dvorana, izobra`evanje kmetovalcev, teme: anali-

ze tal, vpliv prehrane krav molznic na plodnost in proizvodnja 
mleka

17.00 Ormo`, Knji`nica Franca Ksavra Me{ka, bralno {tudijski kro`ek
18.00 CID na Ptuju, fi lmski ve~er, Sanja~i
19.30 SNG MB, Krvava svatba, StaDvo, za abonmaje Drama Torek 1, 

2, 3, 4, 5 in izven
20.00 SNG MB, Ti nori tenoerji, MalOd, za abonma Drama torek 6 in 

izven

Sreda, 2. marec
11.00 do 14.00   Dornava, kulturno va{ka dvorana, seminar “Kako se 

lahko razvijajo kmetje s pomo~jo denarja iz skladov Evropske 
unije?”, prijave in informacije na telefon 041 872 885

16.00 Ormo`, Knji`nica Franca Ksavra Me{ka, Ustvarjalne delavnice za 
otroke v ~asu zimskih po~itnic

17.00 SNG MB, Krvava svatba, StaDvo, za abonmaje Drama Popol-
danski 1, 2, 3, 4, 5 in izven

18.00 CID na Ptuju, fi lmski ve~er, Pravila sla~enja
19.30 Narodni dom Maribor, predstavitev fi lma, Mariborska dvori{~a, 

VelDvo.
20.00 SNG MB, Ti nori tenorji, MalOd, za izven

^etrtek, 3. marec
18.00 CID na Ptuju, fi lmski ve~er, Vsiljivci
19.00 Ptuj, Kolnki{ta, turnir v taroku
19.30 SNG MB, Krvava svatba, StaDvo, za abonmaje Drama 1, 2, 3, 

4, 5 in izven
20.00 SNG MB, Ti nori tenorji, MalOd, za izven

Kolosej Maribor
Torek, 1. marec, ob 12.00, 14.20, 16.30, 18.50 in 21.00, Elektra. Ob 11.10, 

13.30, 15.50, 18.20, 20.50, Zaporedje nesre~nih dogodkov. Ob 
11.00, 14.30, 18.00, 21.30, Letalec. Ob 20.20, Ru{evine. Ob 
19.30, V iskanju de`ele Nije. Ob 19.10, 22.00, Zelo dolga zaroka. 
Ob 13.00, 17.00, 20.40, Aleksander. Ob 11.20, 13.50, 16.20, 
19.00, 21.40, Njegovi tastari. Ob 21.20, Bli`nji odnosi. Ob 16.40, 
Hi{a lete~ih bodal. Ob 16.10 in 18.40, Trojica. Ob 21.10, Ray. Ob 
16.00 in 18.10, Tu pa tam. Ob 16.50, Stranpota. Ob 13.40, Polani 
vlak. Ob 11.30, 14.10, Neverjetni. Ob 11.50 in 14.00, Kraljestvo 
morskega psa. Ob 13.20, Shrek 2. Ob 12.30, 15.20, 17.20 in 
19.20, Zadeta modela

Sreda, 2. marec, ob 12.00, 14.20, 16.30 in 21.40 Elektra. Ob 11.10, 
13.30, 15.50, 18.20 in 20.50, Zaporedje nesre~nih dogodkov. Ob 
11.00, 14.30, 18.00 in 21.30, Letalec. Ob 20.20, Ru{evine. Ob 
19.30, 21.50, V iskanju de`ele Nije. Ob 19.10 in 22.00, Zelo dolga 
zaroka. Ob 13.00, 17.00 in 20.40, Aleksander. Ob 11.20, 13.50, 
16.20, 19.10 in 21.50, Njegovi tastari. Ob 21.20, Bli`nji odnosi. 
Ob 16.40, Hi{a lete~ih bodal. Ob 16.10 in 18.40, Trojica. Ob 
21.10, Ray. Ob 16.00 in 18.10, Tu pa tam. Ob 16.50, Stranpota. 
Ob 13.40, Polarni vlak. Ob 11.30 in 14.10, Neverjetni. Ob 11.50 
in 14.00, Kraljestvo morskega psa. Ob 13.20, Shrek. Ob 12.30, 
15.20, 17.20 in 19.20, Zadeta modela.

Prireditvenik � vabimo@radio-tednik.si

CID vabi
Zimske po~itnice
Dru`abne igre vsak dan od 10. do 13. ure za osnovno{olce in sred-
nje{olce. Brezpla~en ~aj in glasba po izboru obiskovalcev. Animatorji 
– prostovoljci. Tekmovalni turnirji z nagradami!

Filmska sekcija med po~itnicami
Torek, 1. marca, ob 18. uri: Sanja~i (The dreamers, 2003, 115 min.), 
r: Bernardo Bertolucci.
Sreda, 2. marca, ob 18. uri: Pravila sla~enja (The rules of attraction, 
2003, 110 min.), r: Roger Avary.
^etrtek, 3. marca, ob 18. uri: Vsiljivci (Ther others, 2001, 101 min.), 
r: Alejandro Amenabar.
Ogledi vseh fi lmov so brezpla~ni za ~lane sekcije – v~lani{ se lah-
ko na ogledu fi lma!

[port med zimskimi po~itnicami
Hura, prosti ~as! [portna rekreacija za otroke in mlade v [portni dvo-
rani Mladika. Organizator je [portni zavod Ptuj v sodelovanju s CID. 
Udele`ba je brezpla~na, potrebna pa je predhodna prijava. Podro-
bnej{e informacije: [portni zavod Ptuj, tel. 787 76 30.

Predizbor za Rock Oto~ec
petek, 4. marca, ob 20. uri v CID koncert prijavljenih skupin. Vstopnine 
ni! Glasuje tudi ob~instvo!

Neformalno izobraževanje
Zbiramo prijave za: te~aj risanja – za tiste, ki se odpravljajo na spre-
jemne izpite na akademijah in fakultetah, kjer se opravlja preizkus li-
kovne nadarjenosti, in za vse, ki se `elijo izpopolniti v ve{~ini risanja 
fi gure. Mentor Toma` Plavec; nadaljevalni te~aj kaligrafi je – za vse, ki 
so `e usvojili osnove in bi se `eleli izpopolniti. Mentorica Natalija Res-
nik Gavez.
CENTER INTERESNIH DEJAVNOSTI, Osojnikova 9, SI-2250 Ptuj, tel. 
+386 (0)2 780 55 40, faks +386 (0)2 779 21 81, www.cid.si, info@cid.si

Toma` pri Ormo`u

@ivahno na 
Globokem klancu
V ~asu zimskih po~itnic, ko si mnogi ne morejo 
privo{~iti dragih in oddaljenih smu~i{~, je dobro-
do{la novica, ki prihaja od Svetega Toma`a pri 
Ormo`u, kjer imajo lepo urejeno smu~i{~e Globo-
ki klanec.

Le dobrih 20 km iz Ptuja 
v Hranjigovcih pri Svetem To-
ma`u so ~lani smu~arskega klu-
ba Sveti Toma` tudi letos lepo 
uredili smu~i{~e, ob katerem 
obratuje 550 m dolga sidrna 
vle~nica. Smu~i{~e Globoki kla-
nec obratuje, ~e je dovolj sne-
ga seveda, dnevno od 9. do 16. 
ure, zve~er od 17. do 21. ure pa 
si lahko privo{~ite tudi no~no 
smuko, saj je smu~i{~e osvetlje-
no.

Celodnevna karta (od 9. do 
16. ure) velja za odrasle ~lane 
kluba le 1200 SIT, za ne~lane 
pa 1500 SIT, medtem ko je za 

otro{ko karto za ~lane potreb-
no od{teti 1000 SIT, za ne~lane 
pa 1200 SIT. Poldnevna karta, 
ki velja od 9. do 13. ali popol-
dne od 12. do 16. ure pa velja 
za odrasle ~lane 800 SIT, za ne~-
lane 1000 SIT, za otroke ~lane 
600 SIT, za ne~lane pa 800 SIT. 
Za no~no smuko pa boste od 
17. do 21. ure ~lani od{teli 
1000, ne~lani pa 1200 SIT, otro-
ci pa 800 oziroma 1000 SIT. 
Zares poceni in dobra smuka. 
Informacije na telefonu 041-726
-634.

-OM

REDNI OB^NI ZBOR
PD Ptuj vabi ~lane in prijatelje društva na redni letni ob~ni zbor, ki bo v 
petek, 4. marca 2005, ob 16.30 uri v prostorih Restavracije GASTRO na 
Rajšpovi ulici v Ptuju. Po uradnem delu bo sledil ples z živo glasbo. 

Lepo vabljeni. 

Upravni odbor PD Ptuj

Planinski koti~ek

www.radio-tednik.si
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V Centru aerobike na Ormoški 
cesti 38 a, na Ptuju, smo pri~eli 
z vadbo z mal~ki in mal~icami 
v starosti od 3 do 6 let, imamo  pa 
vpisanih tudi nekaj 2 in pol leta 
starih pogumnežev. K vadbi so 
mal~ki vabljeni kadarkoli, pravi-
loma pa jih vpisujemo  v za~etku  
meseca. Vadba je vsak ~etrtek ob 
17. uri in jo vodita strokovno pod-
kovana pedagoginja z ve~letnimi 
izkušnjami, ki ima tudi licenco za 
vadbo, ter asistentka.

Otroci najprej spoznajo obla~-
ila in obutev, ki so primerna za 
gibalno dejavnost ter osnovne 
varnostne ukrepe, ki so potrebni 
pri izvajanju gibalnih dejavnosti. 
Najprej pri~nemo z naravnimi ob-
likami gibanja: hoja, tek, skoki, 
poskoki, preskoki, valjanje, laze-
nje, plazenje. Sledi vzdrževanje 
ravnotežja na mestu in v gibanju, 
kot je stoja na eni nogi, hoja po 
vrvi, hoja po nizki gredi oziroma 
klopi ter guganje, zibanje vrtenje 
na veliki žogi. Otroci sodelujejo 
tudi v igrah  lovljenja, ravnotežja, 
natan~nosti in hitre odzivnosti, 
ter v igrah z žogo: poigravanje, 
nošenje, kotaljenje, vodenje, me-
tanje, odbijanje, podajanje.

Otrok z vadbo skozi igro prido-
biva ~ut  medsebojne pomo~i in 
»športnega obnašanja«, prav tako 
se mu razvija ravnotežje in koor-
dinacija gibanja celega telesa, rok 

Center Aerobike

Mal~ki ob glasbi radi telovadijo

in nog, mo~, hitrost, gibljivost, 
vztrajnost, vzpodbudimo mu tudi 
iskanje lastne poti pri reševanju 
gibalnih problemov ter ga uvaja-
mo v igre, kjer je potrebno upoš-
tevati pravila.

Z gibanjem si otroci razvijejo 
gibalne in intelektualne sposo-
bnosti. Gibanje pa ima tudi po-
membno vlogo pri socialnem in 
emocionalnem razvoju otroka. In-
formacije: www.aerobika.net, te-
lefon: 041 699 639 ali 041 784 
119

Za~etni te~aj 
telovadbe Tai Chi 
Chuan

Stres, ki je naš sovražnik šte-
vilka ena za zdravje na kitajskem 
ena~ijo z neravnotežjem, zaveda-
jo se, da naraš~ajo~a in stalna 

napetost vodi v bolezen. Za od-
pravo stresa, doseganje sprostit-
ve in ravnotežja uma in telesa 
uporabljajo tudi Tai chi chuan, ki 
je eden izmed zakladov kitajske 
zgodovine in se je kot u~inkovita 
oblika sprostilne in zdravilne vad-
be razširil po vsem svetu. Tai chi 
chuan priporo~amo vsem tistim, 
ki si želijo na lahkoten na~in 
obvladati telo, ostati gib~ni, iz-
boljšati zdravje, umiriti duha. 
Tai chi je potrjeno u~inkovit, kot 
antistresna vadba in za odpravo 
splošne utrujenosti.

Za~etni te~aj se pri~ne v nede-
ljo, 6. 3. 2005, ob 20. uri v Cen-
tru aerobike, Ormoška cesta 38 a, 
in v torek 8. 3. 2005, ob 17. uri v 
Peršonovi 50, na Ptuju. 

Informacije: 041 699 639, 
www.karate-do-zveza.siO

gl
as
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Umrje mati vsem prerano,
naj tudi sto do~aka let!

ZAHVALA

Ob izgubi mame, babice in prababice, 
sestre in svakinje

Angele Han`eli~
roj. Klemen~i~

IZ DORNAVE 40

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, pri-
jateljem in znancem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji 
poti, darovali cvetje in sve~e ter nam izrekli so`alje. Hvala 
g. duhovnikom za opravljen obred, godbeniku za odigrano 
Ti{ino, cerkvenemu zboru in pogrebnemu podjetju Mir.
Hvala ge. Mariji Velikonja za besede slovesa.

Vsi njeni

Prazen dom je in dvori{~e,
zaman te oko na{e i{~e,
ni ve~ tvojega smehljaja,
le trud in delo
tvojih pridnih rok ostaja.

ZAHVALA
ob bole~i izgubi na{ega dragega o~eta, 
dedka in pradedka

[tefana Vidovi~a
IZ SLATINE 60 PRI CIRKULANAH
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijate-
ljem in znancem, ki ste ga v tako velikem {tevilu pospremili 
na njegovi zadnji poti, nam v te`kih in bole~ih trenutkih 
stali ob strani, darovali cvetje, sve~e in za svete ma{e in nam 
izrazili so`alje.
Posebna zahvala gospodu dekanu za opravljen cerkveni 
obred, gospodu govorniku Miru Lesjaku, pogrebnemu 
zavodu Mir, godbeniku za odigrano Ti{ino, pevcem za 
odpete `alostinke, zastavono{i in dru`ini Arne~i~ – Bezjak 
za vsestransko pomo~.
[e enkrat vsem in vsakemu posebej iskrena hvala.
@alujo~i: sin [tefan z `eno Julijano, vnukinja Julijana 

z dru`ino, vnuk Ivan in vnukinja Anica z dru`ino

ZAHVALA

Bolezen nam je v 77. letu starosti iztr-
gala drago mamo in babico

Marijo Dreven{ek
roj. Koro{ec

S POBRE@JA 96, VIDEM PRI PTUJU

Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki ste jo v tako velikem 
{tevilu pospremili na njeni zadnji poti, govorniku g. Koder-
manu za izre~ene besede slovesa ter duhovnikoma za oprav-
ljen cerkveni obred.
Posebna zahvala osebju Doma upokojencev Ptuj za vso nego 
in skrb ter zdravnicam in sestram oddelka za hemodializo 
ptujske bolni{nice.
Hvala vsem sorodnikom in prijateljem, ki ste jo tako pogo-
sto obiskovali v Domu in bolni{nici ter ji v najte`jih trenut-
kih stali ob strani.

Vsi njeni

Prazen dom je in dvori{~e,
zaman oko te na{e i{~e,
minile zate so vse bole~ine,
a v srcih nam zapustil
nepozabne si spomine.

ZAHVALA
Ob bole~i izgubi dragega mo`a, o~eta, 
dedka, brata in tasta

Alojza Kodri~a
IZ DOBRINE 26, @ETALE
se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, pri-
jateljem in znancem, ki ste ga pospremili v tako velikem 
{tevilu na njegovi poti slovesa, darovali cvetje, sve~e, za sv. 
ma{e ter nam izrekli so`alje.
Posebno se zahvaljujemo: g. `upniku za opravljen cerkveni 
obred, pevcem, pogrebnemu zavodu Mir, godbenikom za 
odigrano Ti{ino, govornikoma g. Kolarju in g. Krivcu, sode-
lavcem Mercatorja, Cinkarna – Vefl on, Kidri~evo – Anodna 
masa, sodelavcem s tr`nice in vsem z Vrhnike.

@alujo~i: `ena in otroci z dru`inami

@e leto dni v grobu spi{,
v na{ih srcih {e `ivi{.
Tam kjer si, ni sonca ne lu~i,
le sve~ka ti v spomin gori.

SPOMIN

Mariji Dreven{ek
IZ JUROVCEV 3

Hvala vsem, ki se je spominjate z lepimi mislimi.

Vsi njeni

Le srce in du{a ve, kako boli,
ko te ve~ med nami ni.

V SPOMIN

1. marca mineva eno leto, odkar nas je 
zapustila na{a draga ̀ ena, mama, babica 
in prababica

Marija @una
IZ HRASTOVCA 6 B, ZAVR^

Hvala vsem, ki postojite ob njenem grobu.

Vsi njeni

Je ~as, ki da,
in je ~as, ki vzame.
Pravijo, da je ~as, ki celi rane,
in je ~as, ki nikdar ne mine,
ko zasanja{ se v spomine.

SPOMIN
Tiha bole~ina spremlja spomin na 1. 
marec 2004, ko je prenehalo biti tvoje 
dobro srce, na{ dragi mo`, o~e, dedek in pradedek

Janez Turn{ek
IZ GERE^JE VASI 41

Hvala vsem, ki postojite ob njegovem grobu z lepo mislijo 
ali mu pri`gete sve~ko.

Tvoji najdra`ji

Skromno si `ivela
v `ivljenju mnogo pretrpela.
Tam zdaj mirno spi{ 
a v na{ih srcih `ivi{.

V SPOMIN
V ponedeljek, 21. februarja, je minilo 
leto `alosti, kar nas je zapustila draga mama, ta{~a, babica

Gera Murko
IZ ZG. PRISTAVE 41

Hvala vsem, ki z nepozabnimi spomini postojite ob njenem 
grobu in pri`gete sve~o ve~nega miru.

Tvoji najdra`ji

ZAHVALA
Ob bole~i in nenadomestljivi izgubi 
na{e drage mame in babice

Marije Zemljak
23. 11. 1935 - 13. 02. 2005

S POBRE@JA 108/A
se iskreno zahvaljujemo vsem sorodni-
kom, sosedom, prijateljem in znancem, 
ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti, nam v te`kih in 
bole~ih trenutkih stali ob strani, darovali cvetje, sve~e in za 
sv. ma{e, nam pa izrazili so`alje.
Posebej se zahvaljujemo kolektivoma Orodjarstva Ivana 
[emrlja in Mycron, d. o. o., Ptuj, govorniku g. Kodermanu za 
poslovilne besede, pevcem za odpete ̀ alostinke, godbeniku za 
odigrano Ti{ino, g. ̀ upniku za opravljen cerkveni obred in sv. 
ma{o ter pogrebnemu podjetju Mir.
Vsem {e enkrat iskrena hvala.

@alujo~i: sin Marjan z dru`ino in Milan, sin Slavko 
z dru`ino ter h~erka Dragica z dru`ino

Ne vemo, kam ~as tako be`i?
1. 3. deset let je `e, kar te ni,
na gomili lu~ka vedno ti gori,
nepozabljena, najdra`ja, si.

SPOMIN

Anice Zmazek
IZ BUKOVCEV

Hvala vsem, ki se je spominjate.

Vsi njeni

STORITVE

Mali oglasi PRODAM vinogradni{ke sohe, 120 
kosov, lesene. Tel. 031 646 291, 764 
02 61.

NESNICE, grahaste, ~rne, stare 14 
tednov, prodam, 600 SIT. Dostava 
na dom. Mar~i~, Staro{ince 39, tel. 
792-35-71.

DOM - STANOVANJE

ZAMENJAM dru`beno enosobno 
stanovanje v I. nadstropju za gar-
sonjero, prav tako v prvem nad-
stropju, ostalo po dogovoru. Tel. 031 
645-568.

ODDAM enosobno opremljeno sta-
novanje na Ptuju. Tel. 041 798-793.

@ENITNE PONUDBE

Sem upokojenec, vdovec, brez 
obveznosti, star 67 let. @elim spoznati 
gospo, upokojeno, vdovo, brez 
obveznosti, staro do 60 let - resna 
zveza. Pisne ponudbe po{ljite pod 
{ifro “Pomlad”.

NEPREMI^NINE

PRODAM manj{e posestvo. Tel. 
031 646 291, 764 02 61.

ASFALTIRANJE, tlakovanje dvo-
ri{~ in parkiri{~, nizka gradbena in 
zemeljska dela. Ibrahim Hasana-
gi~, s. p., Jadranska ul. 18, 2250 
Ptuj, tel. 041 726-406.

KMETIJSTVO

OBI[^ITE prenovljeno kmetijstvo 
prodajalno Polje – dom na Zagre-
b{ki cesti na Ptuju (Turni{~e), kjer 
vam ponujajo veliko izbiro semen, 
gnojil, dan starih pi{~ancev in hrano 
za vse vrste `ivali. Ugodne cene. 
Tel. 788 08 70.

PRODAM dva pluga za traktor 
Tomo Vinkovi~ in za veliki traktor. Tel. 
031 646 291, 764 02 261.

PRODAM dva ~rno-bela bikca za 
nadaljnjo rejo. Tel 769-35-41.

PRODAM dva mladi~a, nem{ka 
ov~arja, cena ugodna. Tel. 758 03 
21.

POCENI PRODAM regal, dol`ine 4 
m, komplet ali po delih. Tel. 781 21 
61.

RAZNO

PRIJETEN 30-LETNIK, preprost, 
iskren, skrben, romanti~en, s slu`bo, 
i{~e po{teno in iskreno dekle {e brez 
otrok. Tel. 041 579-784.

I[^EMO @ENSKO za celodnevno 
oskrbo starej{e `enske. Tel. 
772-80-91 ali 040 724-584.

DOBRIM LJUDEM podarimo majh-
nega psi~ka me{an~ka, starega tri 
mesece. Tel. 031 747-152 ali 051 
210-073.



Po besedah tiskovnega 
predstavnika Slovenske vojske 
Simona Koreza je komisija, v 
kateri je sodelovalo dvajset 
stalnih članov komisije, pre-
iskala različna področja nesre-
če. Ugotovila je, da na nesrečo 

ni vplivala usposobljenost 
in tehnika pilotiranja pilota, 
usposobljenost in delo letal-
skega tehnika, meteorološka 
situacija (vreme), navigacijska 
sredstva, pogovori med pilo-
tom in pristojnimi kontrolami 

Lenart � Končana preiskava o letalski nesreči

Nesrečo povzročil zastoj srca
Komisija, ki je preiskovala vzroke nesreče, ko je v Spodnji Žerjavcih pri Lenartu 3. marca lani strmo-
glavilo letalo - vodil ga je podpolkovnik mag. Mihael Klavžar - je končala delo.

Foto: Marko Prvinšek, MORS 

Komisija pri svojem delu

Ptuj

90 let Jerice Bigec
Jerica Bigec z Mestnega Vrha 49 je 22. februarja 
praznovala 90. rojstni dan.

V vrtcu mečejo sneg poslej na roko
Neznani storilec je v času med 22. in 23. februarjem pri-

šel do vrtca Mačice na Potrčevi cesti na Ptuju ter iz ogra-
jenega prostora ukradel traktor z nameščeno desko za 
pluženje snega znamke Muraj. Policisti za neznanim sto-
rilcem še poizvedujejo. Mogoče ga bodo našli med ponud-
niki popoldanske obrti čiščenja snega. V vrtcu pa poslej 
kidajo sneg na roko. Še dobro, da bo zime kmalu konec.

Ur

Črna kronika

Napoved za Slovenijo
Danes bo pretežno jasno. Naj-

nižje jutranje temperature bodo 
od -18 do -9, v izpostavljenih le-
gah do -25, ob morju okoli -5, 
najvišje dnevne od -5 do 0, na 
Primorskem do 3 stopinje C.

Obeti
V sredo bo sončno in neko-

liko manj mrzlo. V četrtek se 
bodo v zahodnih krajih že za-
čele pojavljati padavine, več-
inoma kot rahel sneg. Mraz bo 
popustil.

Napoved vremena za Slovenijo

Vidi se ...
... da so se policisti na 

nogometnem turnirju v 
Ormožu po svoje zabava-

li. Ker ni bilo divjih na-
vijačev, ki bi jih krotili s 
svojimi gumijastimi pri-
pomočki, so porivali ma-
rico ...

Rodile so: Petra Iljaž, Kajuhova 3, Kidričevo – Elo; Lidi-
ja Krajnc, Orešje 190, Ptuj – Saro; Valerija Pihler, Poljska 
c. 3, Miklavž na Dravskem polju – Alexa; Karmen Vido-
vič, Popovci 13, Ptujska Gora – Zalo; Mojca Pučko, Žero-
vinci 12/a, Ivanjkovci – Katjo; Zlatka Arnuš, Arbajterjeva 
9, Ptuj – Klaro; Valerija Kolenko, Cvetkovci 18, Podgorci 
– Lorello; Rajmonda Kirič, Stročja vas 19/b, Ljutomer 
– Zojo; Marjana Horvat, Rogaška c. 61/a, Ptuj – Leo; Li-
dija Strelec, Spuhlja 133/c, Ptuj – Saro; Renata Gomboc, 
Biš 67, Trnovska vas – dečka; Petra Jamnik, Na ledini 5, 
Orehova vas – Stino; Sabina Kosec, Prvenci 5, Markovci 
– Anastazijo; Nataša Kuhar, Trstenjakova 7, Ptuj – Uršo; 
Lidija Valenko, Dornava 32 – Elo; Martina Bele, Kočice 
75, Žetale – Anžeta.

Poroke Ptuj: Vladimir Gabrovec in Anita Sadek, Ve-
gova ulica 8, Njiverce; Mirko Pauman, Stražgonjca 35 in 
Tetyana Pryymakova, Krivij Rig, Ukrajina; Dragutin Go-
lub, Draženci 58 in Lyudmyla Buturlya, Rovenska Oblast, 
Kuznjecovsk, Ukrajina.

Umrli so: Leopoldina Klaneček, Podlože 61, umrla 18. 
februarja 2005; Maks Rižnar, Polenšak 41, umrl 18. fe-
bruarja 2005; Tomaž Marin, Senik 8, umrl 19. februarja 
2005; Alojz Kodrič, Dobrina 26, umrl 18. februarja 2005; 
Jožef Tušek, Kicar 7/b, umrl 16. februarja 2005; Marjan 
Kukovec, Orešje 149, Ptuj, umrl 17. februarja 2005; Ma-
rijana Prejac, Kraigherjeva ul. 26, Ptuj, umrla 19. febru-
arja 2005; Valentin Petrovič, Nova vas pri Ptuju 95, Ptuj, 
umrl 22. februarja 2005; Marija Drevenšek, Pobrežje 96, 
umrla 21. februarja 2005; Janez Herga, Črmlja 5, umrl 
23. februarja 2005; Neža Prigl, Trnovski Vrh 7, umrla 23. 
februarja 2005.

Osebna kronika

Foto: ZŠ

Strmoglavljeni pilatus v Sp. Žerjavcih pri Lenartu

Destrnik � Svečano ob dnevu Civilne zaščite

Brez solidarnosti ni prihodnosti
Ob 1. marcu, mednarodnem dnevu civilne zaščite, je bila na Destrniku v petek, 25. februarja, osred-
nja regijska slovesnost.

Foto: M. Ozmec

Priznanja Civilne zaščite so prejeli (z leve): Ivan Obran, predstavniki PGD Moškanjci, Trgovišče in 
Velika Nedelja, Franc Pukšič ter Ciril Murko.

Poleg predstavnikov regij-
skega in občinskih štabov ci-
vilne zaščite so se je udeležili 
Janez Petrovič z Uprave RS 
za zaščito in reševanje, državni 
sekretar Franc Pukšič, vodja 
Uprave za obrambo Maribor 
Stanko Meglič, župan Mestne 
občine Ptuj dr. Štefan Čelan, 
župana občine Kidričevo Zvo-
nimir Holc in Žetale Anton 
Butolen ter predstavniki ne-
katerih sosednjih občin in 
uprave za obrambo in policije.

Po pozdravni besedi gosti-
telja, župana občine Destrnik 
Franca Pukšiča, je na pomen 
civilne zaščite in njenih struk-
tur v sodobni družbi opozoril 
Drago Klobučar, poveljnik 
regijskega štaba CZ za Podrav-
je. Zatem so najzaslužnejšim 
izročili letošnja priznanja ci-
vilne zaščite. Bronasti znak CZ 
sta prejela višja medicinska 
sestra Rozika Ojsteršek in 
Ivan Obrans, srebrni znak 
PGD Moškajnci, PGD Trgo-
višče in PGD Velika Nedelja, 
plaketo civilne zaščite Slove-
nije so izročili Francu Puk-
šiču, najvišje priznanje, kipec 
Civilne zaščite Slovenije, pa 
je prejel Ciril Murko iz PGD 
Majšperk.

-OM

zračnega prometa ter stanje 
na odhodnem in prihodnem 
letališču. Letalo je bilo pred 
strmoglavljenjem brezhibno, 
na njem so bila narejena vsa 
dela rednega in izrednega pro-
grama vzdrževanja skladno z 
navodili proizvajalca. Vzrok za 
strmoglavljenje pilatus PC 9 je 
bil nenadni zastoj srca pilota in 
s tem njegova nezmožnost, da 
upravlja letalo.

Zaradi preprečevanja letal-
skih nesreč in za izboljšanje 
varnosti letenja v letalstvu je 

komisija predlagala ministru 
za obrambo varnostna pripo-
ročila, da imenuje posebno 
strokovno delovno skupino, 
ki bi proučila specifičnosti 
vojaškega letenja. Dokler ta ne 
bo dala ustreznih strokovnih 
podlag, predlagajo, da vsi vo-
jaški piloti, starejši od 40 let, 
letijo v dvojni posadki na vseh 
izvedenkah letala PC 9. Predla-
gajo tudi vgradnjo registrator-
jev leta v vojaške zrakoplove z 
vzletno maso nad 2250 kg.

Zmago Šalamun

V Gastroju so se tega dne 
zbrali vsi, ki jo imajo radi in z 
njo delijo vsakdan. Ob sinu in 
zetu, dveh najbližjih, ki skrbita 
zanjo, so prišli še drugi sorod-
niki, prijatelji in člani Društva 
upokojencev Grajena, ki ga 
vodi Albin Kramberger, skupaj 
jih je bilo okrog 40. Oživeli so 
spomini, lepi in žalostni.

Jerica se je rodila v Pleterjah, 
v družini s trinajstimi otroki. 
Trije so dočakali 90 let. V zako-
nu sta se ji rodila hčerka in sin, 
hčerka je žal že umrla. Vnukov 

nima.
Jeričin recept za dolgo živ-

ljenje je enostaven: veliko dela 
in zdravo življenje. Jerici se še 
danes pozna, da je kuharica po 
poklicu, devet let je bila med 
drugim zaposlena v ptujski bol-
nišnici. Tudi ob svojem jubileju 
se je izkazala in vse, ki so ji pri-
šli voščit, razveselila z domačo 
rulado in torto v obliki knjige. 
Najbolj si želi, da bi ji služilo 
zdravje; če je človek zdrav, je 
tudi srečen, poudarja.

MG

Foto: Črtomir Goznik

Jerica Bigec je 90. rojstni dan praznovala 22. februarja
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